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Een nieuw seizoen staat voor de deur. 
Alle voorbereidingen zijn getroffen en 
we zien er met vertrouwen naar uit.

Dat betekent niet dat we achterover 
kunnen leunen: er is nog wel wat te 
doen. Maar dat VIOS leeft blijkt wel 
uit het feit dat het ledental weer is 
gegroeid! Daarmee is VIOS Voetbal 
veruit de grootste vereniging in 
Beltrum. Dat betekent ook dat er veel 
kennis en kunde aanwezig is binnen de 
club. Als bestuur zijn we hier ons van 
bewust en beseffen dat wij ook een 
verantwoordelijkheid hebben naar het 
dorp. 

Alleen door samen verder te werken 
zullen we als het dorp Beltrum 
overleven. Er ligt een grote uitdaging 
voor het dorp om te kijken hoe we dat 
doen. Er zijn plannen, en we hebben 
financiën beschikbaar. De uitdaging is 
om dit uiteindelijk samen te realiseren. 
VIOS Voetbal wil hier haar steentje 
bijdragen. Het is belangrijk dat de jeugd 
kan blijven sporten. Maar ook voor 
de “jongere oudere” of zoals u wilt, de 
“oudere jongere", een gezonde geest in 
een gezond lichaam, steeds meer een 
item en belangrijk.

Als we kijken naar onze eerste elftallen 
zien we dat er momenteel veel talentvolle 
jeugd zijn intrede doet, hetgeen een 
compliment is naar de jeugdcommissie 
en de Hoofd Opleiding in het bijzonder. 

Maar ook een compliment naar de 
technische commissie en trainers die 
het lef hebben om deze talentvolle 
jongens en meisjes te laten voetballen, 
ook als het een keer wat minder gaat. 
Uiteindelijk leer je het meest door een 
wedstrijd te voetballen, zeker als je 
omringd bent door ervaren spelers en 
kaders, die bereid zijn je te helpen zoals 
nu gebeurt: hulde! Het is goed geweest 
dat VIOS heeft vastgehouden aan het 
beleid dat we hebben afgesproken. Bij 
de jeugd staat plezier en voetballen 
met vriendjes en vriendinnetjes voorop, 
met daarbinnen extra aandacht voor 
individuen en groepen. Dit geldt voor 
Heren en Dames 1. Wat dat betreft 
mogen we als VIOS ons gelukkig prijzen. 
We kunnen voorlopig vooruit. 
En de derde klasse? Die komt er echt 
wel een keer. We zijn immers VIOS!

De Sonders ligt er mede door de inzet 
van de Ondergrondse weer top bij. Het 
kunstgras mag nog een paar jaar dienst 
doen na de keuring. Maar uiteindelijk 
komt het moment van vervangen. Dit 
geldt ook voor het portacabin, dat nu 
al aan vervanging toe is. Er zijn een 
aantal wensen (sommige noodzakelijk) 
vanuit de club bekend bij het bestuur. 
Als bestuur zullen we deze meenemen 
in de plannen en hier uiteindelijk over 
beslissen. Echter, gezien de forse 
investering die hiermee gepaard 
gaat zullen we dit weloverwogen en 
zorgvuldig moeten doen. 

Bovendien zijn we ook afhankelijk 
van wat er in het dorp gebeurt: de 
‘Dorpendeal’, zoals de voorzitter in het 
vorige magazine ook aangaf. Uiteindelijk 
neemt het bestuur de beslissing. Ideeën 
en plannen kunnen alleen via het 
bestuur gaan als gebruiker. 

Het bestuur komt hierover naar buiten 
als alles is meegenomen in professionele 
plannen en deze financieel verantwoord 
onderbouwd zijn. Tot die tijd is het nog 
afwachten. Wel wil het bestuur in deze 
ook (samen) verder werken, met andere 
organisaties uit het dorp, om zo kosten 
in de hand te houden.

Al met al is er dus genoeg te doen. 
Momenteel staat echter een nieuw 
seizoen voor de deur. Wij wensen 
alle leden en teams veel succes en 
vooral plezier toe. En dat het voor de 
supporters goed toeven is langs de lijn. 
We zien elkaar.

W. Slotboom
Voorzitter vv VIOS B.

B. Krabbenborg
Vice-voorzitter
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Bedrijven kunnen er tegenwoordig niet meer om heen: maatschappelijk verantwoord ondernemen.

Het aantoonbaar in verbinding staan met de leefomgeving is hierbij een must. Het is de norm geworden om 

rendement deels in de samenleving te laten terugvloeien.

Bij VIOS voetbal gaan we deze uitdagingen graag met onze sponsoren aan. Onze club reikt veel verder dan een 

voetbalvereniging van weleer. We denken samen na over sociale investering. VIOS wil als ‘Open Club’ samen met 

alle partners hierin het voorbeeld zijn. Niet alleen in Beltrum, maar in de gehele regio.

Sponsoren zien wij als partners. Met de juiste uitstraling en meerwaarde gaan de beste mensen voor je werken en 

krijg je waardevolle relaties. Het gebruik van ons clublogo en het sterke VIOS-merk door derden vinden we prima!

Wij danken al die sociale investeerders die het ons mogelijk maken deze gezamenlijke ambities in te vullen. 

Traditiegetrouw drukken we de lange lijst van ondersteuners hiernaast af.

Voor vragen, suggesties of plannen, benader onze contactpersonen:

SPONSOREN WORDEN MAATSCHAPPELIJKE 
PARTNERS VAN VIOS VOETBAL SPONSOREN VIOS BELTRUM

William Slotboom
06 - 53 14 43 85 

Mirjam Pos
06 - 10 24 17 15

Ivo Spilman 
ivospilman@hotmail.com

Uitvaartverzekering
Uitvaartverzorging
Crematorium

Adidas Nederland
AKG architecten
Albert Heijn Wallerbosch Groenlo
Anacon Infra
Anivo zonwering
Anton Helmers
Arnold Groot Severt
Auto Huitink B.V.
Autobedrijf Berentsen
Autobedrijf Nijhuis
Autobedrijf Victor Rensen
Autogroep Twente
Bakkerij Stroet Beltrum - Neede
Baks Loon- & Grondverzetbedrijf BV
Bas Hommelink
Bas Stoverink Dienstverlening
Beijer Besselink
Beltim Bouwprojecten
Bennie Krabbenborg
Bennie te Veluwe
Bennie van Bloemenkamp
Benny Nijhuis
Berend de Knecht
Betting Wonen BV
Beukenhorst Koffie B.V.
Bike Totaal Hofstede 
Bleumink Agrarisch Verzorgingsbedrijf
Bloemsierkunst Weenink
BMB Bouw
BonsenReuling Accountants-
Belastingadviseurs
Bouw- en Timmerbedrijf Luttikhold
Bouwbedrijf de Betuwe B.V. 
Bouwbedrijf Gunnewiek B.V.
Bouwbedrijf Hoffman
Bril-In-Mode Groenlo
C.S.C. Ceelen Sport Constructies
Café de Kroon
Café-Restaurant 'Grenszicht'
Camperplaats Erve Roos
CEB-Reusen B.V.
Clemens Wiegerinck
De Heide Smid B.V.
De Klok Dranken
Dute Beltrum
Edprint
EP Groot Zevert 
Festunique
Flynth adviseurs en accountants B.V.
Fortune Coffee regio Achterhoek
Frans Nijbroek
Fysio- en Manuele Therapie VersGras
Fysio- en Oefentherapie Den Papendiek
Gamp Ebiz B.V.
Garage Beltrum

George Peeters
Gerard Hartjes
Geveltechniek Beltrum 
GroenGas Achterhoek B.V.
Grolsche Bierbrouwerij Nederland B.V
Groot Zevert B.V. Houtzagerij & 
Houthandel
Groot Zevert Loon- en Grondverzetbedrijf 
Gunnewiek - Helmers
GUV Uitvaartverzorging B.V.
Harold Gierman
Henk Klein Gunnewiek
Hommelink Groenlo
Hoveniersbedrijf Jos Pillen
Installatiebedrijf Ratering
Intersport Bols Teamsport
Ivo Scharenborg
Jan en Dinie Bouwmeesters
Jeni Sport
Joan en Truus
John Wolterink
Joost Installeert
Joris Dute
Keurslagerij De Rapenburg
KlaassenGroep B.V. 
Klompenfabriek Nijhuis BV
Kolkman Brandstoffen B.V.
Koppelman Reclame
Krabbenborg Electrotechniek B.V.
Kroeze Schilderwerken
KWD Sport B.V.
Leidekkersbedrijf D. Koenders BV
Lensink Kozijnen B.V.
Loco Eten en Drinken
Logi Concept B.V.
Loonbedrijf Scharenborg
Luc Logistiek
LumenXL.nl
Magazijnplein B.V.
Marboma B.V. 
Marco Heutinck
Martin Grotenhuis
Michel Ballast
Nijenhuis Machines B.V.
Nyink B.V.
Obbink B.V.
Overkamp Meddo - Bouwmaterialen
Pascal Voerman AGF Specialist
Patrick Pos
Paul te Woerd
Pit bouwadvies
Pompen Techniek Nederland
Porskamp Installatietechniek B.V.
Regiobank
Reparatiebedrijf A. Pape

Reukers Schilders
Rob Klein Tuente
Rockcafé Taste
Ron Maarse
Rouwmaat Groenlo B.V.
Roy Nijbroek
Runderhotel Oost-Nederland
S. ten Have grond- en straatwerk
Scharenborg Beltrum B.V.
Scheers & Roes Makelaars
Scheffer Keukens
Schildersbedrijf Te Morsche
Schoonheids- en Pedicuresalon Tibora
Schuurman Schoenen
Seesing Flex
Sjaak Jansen Fysiotherapie
Slotboom Steenhouwers
Spikker Bouw- en Timmerwerken B.V.
Steentjes Makelaars
Stef Groot Kormelink
Stef Roerdink
Stichting Paklack
Te Boome Schilderwerken B.V.
Te Koppele B.V.
Te Vogt Riooltechniek B.V.
Ten Have Tuincreaties
Ter Meer Bouw
THE Arnie Army
Theo Helmers
Timmerklusbedrijf Ronny Groot Zevert
Tonny Scharenborg
Trendy Bloemen
Univé Oost
Vaticano
Vebego Groen locatie Lievelde
Verkeersschool Stellinga
VIOS B Dames 2
VIOS Heren 1
VIOS Heren 2
VIOS Heren 3
VIOS Heren 4
VIOS Heren 5
VIOS Heren 8
VIOS Heren 9
VIOS Zeum
Vishandel Hans Fentsahm
Wassink Installatie
Wieke Beunk
Wilfried Hoitink
William Slotboom
Wijnand Bennink
Wormgoor Makelaardij
Wouters Autoschade



98

Het zijn dit jaar de vrouwen die de top 5 van de topscorerslijst 
domineren. Wout klein Breteler (H3/H4/H5) wist een mooie tweede 
plek te behalen en werd met 14 doelpunten de meest scorende 
heer. Ook Dide Huinink (VR1) en Kelly Bokstart (VR2) scoorden 
14 keer afgelopen seizoen. Margo Wildenborg (VR1) volgt hen op 
de voet met 13 doelpunten. Maar Meyke Bleumink (VR1) wist dit 
jaar het vaakst te scoren. Met maar liefst 17 doelpunten is zij 
topscorer van het seizoen 2023-2024 geworden.

Dat Meyke (23) nog nooit 
eerder topscorer is geweest 
mag gerust een wonder 
genoemd worden. Door haar 
snelheid en behendigheid lijkt 
het scoren haar erg makkelijk 
af te gaan. Als rechtsbenige op 
de linksbuiten positie weet ze 
haar kwaliteiten dan ook goed 
in te zetten; “vaak kap ik naar 
binnen en leg de bal af, of ik 
doe zelf een poging”. 

Zelf verrast
Zelf is de bescheiden Meyke 
wel verrast dat ze de titel van 
topscorer heeft behaald: “eerlijk 
gezegd was ik er helemaal 
niet mee bezig om topscorer 
te worden. Het was dat mijn 
oplettende teamgenoten mij 
hierop wezen. Het maakt mij 
ook niet uit wie er scoort. Als 
we maar winnen en vooral veel 
plezier hebben samen!”

In 2008 is Meyke begonnen 
met voetballen tussen de 
jongens in de F’jes. Vanaf de C 
kwam zij in een meidenteam te 
spelen en later bij de dames. 
Het leukst aan voetbal vindt zij 
het sámen voetballen en ze kan 
erg genieten van de uitdagende 
wedstrijden, máár zegt ze: “de 
gezelligheid is ook wel heel 
belangrijk hoor!”

Blijf naar Beltrum komen
Het was een goed seizoen voor 
het eerste damesteam. Nadat 
ze vorig seizoen onderaan 
zijn geëindigd, hebben ze zich 
dit jaar herpakt met nieuwe 
aanwinsten in het team. Nog 
even is Meyke woonachtig in 
Beltrum, maar komend seizoen 
zal ze gaan verhuizen naar 
Harreveld. 

Echter hoeft VIOS niet bang 
te zijn dat zij daarmee ook de 
club gaat verlaten. “VIOS is zo’n 
mooie club, vol gezelligheid. Ik 
heb het er erg naar mijn zin, 
dus een paar extra kilometers 
rijden heb ik er wel voor over 
hoor!” zegt ze lachend. 

Meyke volgt met haar 
topscorerstitel Kelly Bokstart 
op, die twee jaar achter elkaar 
topscorer is geweest bij 
vrouwen 2. 

TOPSCORER MEYKE 
BLEUMINK DAG TRAININGSTIJD ELFTAL KLEEDKAMER VELD

van tot

Maandag 18.15 19.15 Circuittraining Jongens 1+2+3+4 - Meiden 9 Hoofdveld 

JO8, JO09, JO10, JO11

18.15 19.30 JO12-1 Jongens 8 - Meiden 6 Trainingsveld

18.30 20.00 JO13-1 Jongens 4 - Meiden 6 Hoofdveld

18.30 20.00 JO15-1 Jongens 5 - Meiden 6 Trainingsveld

19.30 21.00 Dames 7-7 team 2 7 Hoofdveld

19.30 21.00 JO17 8 Hoofdveld

20.00 21.30 JO19-1 7 Trainingsveld

Dinsdag 18.30 20.30 Keeperstraining Arie & Harry 4 Wisselend

19.30 20.30 Keeperstraining Joris 4 Wisselend

20.00 21.30 Vrouwen 2 5 Trainingsveld

19.45 21.30 Heren 1 8 Veld 2

20.00 21.30 Heren 2 7 Hoofdveld

20.00 21.30 Heren 3 3 Trainingsveld

20.00 21.30 Vrouwen 1 6 Hoofdveld

Survival Heren 1 - Dames 2 Survivalveld

Woensdag 18.15 19.15 JO7 7 - links Hoofdveld

18.15 19.15 JO8 Jongens 7 rechts - Meiden 9 Hoofdveld

18.15 19.15 JO10 - Rood Jongens 3 - Meiden 9 Trainingsveld

18.30 19.30 JO9 8 - rechts Trainingsveld

18.30 20.00 JO13 Jongens 5 - Meiden 6 Trainingsveld

18.30 20.00 JO15 Jongens 4 - Meiden 6 Hoofdveld

19.30 21.00 JO17 8 - links Trainingsveld

20.00 21.30 JO19 7 Hoofdveld

20.00 21.30 Heren 4 t/m 9 3 Hoofdveld

Survival Heren 1 - Dames 2 Survivalveld

Donderdag 18.15 19.15 JO11 4 Hoofdveld

18.15 19.30 JO12 Jongens 5 - Meiden 9 Hoofdveld

19.30 19.30 JO10-Geel 3 Hoofdveld

19.30 21.00 Vrouwen 2 7 Trainingsveld

19.45 21.30 Heren 1 8 Hoofdveld

20.00 21.30 Heren 2 4 Veld 2

20.00 21.30 Heren 3 3 Hoofdveld

20.00 21.30 Vrouwen 1 6 Trainingsveld

Survival Heren 1 - Dames 2 Survivalveld

Vrijdag 17.30 18.30 JO8, JO9, JO10, JO11, JO12, JO13 Jongens 1 & 2 - Meisjes 6 Hoofdveld

TRAININGSSCHEMA 2024-2025
(Onder voorbehoud)
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Wat ligt het er mooi bij. Echt een visitekaartje voor Beltrum. We kennen de reacties van de vele fietsers over de Beltrumse 
kerkepaden. De vrijwilligers die zich wekelijks en soms dagelijks inzetten om de paden zo zorgvuldig mogelijk er bij te laten 
liggen, zijn er zelf ook trots op. Gerard Hartjes heeft zijn VIOS-pet even afgezet en als voorzitter van de Stichting Kerkepaden 
is hij onze gastheer.

Koffie met dagplanning
Het is woensdagmorgen half negen 
en de vrijwilligers komen samen bij 
de werkplaats van de familie Huinink 
(Prüse) aan de Peppelendijk. De koffie 
wordt geschonken. Gerard Hartjes in 
werk-outfit vraagt planner Willy Ribbers 
wat er die ochtend op het programma 
staat. 

“Effen kieken, gisteren hebt ze zich 
good e’had, dan goot weej vandage 
noar ut Slat.” Het is meteen gezellig in 
de mooi ingerichte kantine, wanneer 
de  acht ‘arbeiders’ van deze dag 
zich melden. In totaal wordt er bijna 
22 kilometer aan kerkepaden door 
deze vrijwilligersgroep onderhouden. 
“Niet alleen de paden, maar ook aan 
weerszijde de bermen, dat is met elkaar 
66 km”. Het groenonderhoud vergt in 
deze zomerperiode de meeste tijd. 

Verbonden met De Sonders
Iedereen in de groep heeft wel een 
favoriet stukje kerkepad. Vele plekken 
komen ter sprake en dat geeft aan 
dat de paden gevarieerd zijn. Langs 
de Slinge, door weidegebieden, door 
het dorpsbos, over landschappen, 
langs akkers en natuurlijk langs De 
Sonders. Gerard Hartjes noemt meteen 
het knooppunt van de kerkepaden 
met het Vitale Sportpark. Zo zie je 
survivalrunners en hardlopers optimaal 
gebruikmaken van de combinatie. “Het 
is misschien meer dan symbolisch, 
maar hier komen Beltrumse initiatieven 
mooi samen!”

Net als bij iedere vrijwilligersorganisatie 
wordt er hard gewerkt aan de goede 
sfeer. Twee keer per jaar is er een 
ontspannen middag met een hapje en 
een drankje. “We maken het niet te gek, 
maar waardering mag best blijken”, 
aldus de voorzitter.

Ruimte voor vrouwen?
De totale groep bestaat uit 35 
vrijwilligers. Allemaal mannen die 
met pensioen zijn. “Kunnen er dan 
geen vrouwen bij?” Aan tafel wordt 
er uitvoerig over gediscussieerd. De 
meningen zijn verdeeld. “Het is wal 
zwoar wark, met zo’n bosmaaier um 
de nekke.” Anderen vinden dat het 
wel kan, “Weej mot gewoon met de 
tied met.” Uiteindelijk blijft de vraag 
onbeantwoord. “Misschien bunt weej 
nog wal van de olde stempel en denkt 
weej dat de vrouwleu better bunt in 
ander wark.” Een andere vrijwilliger ziet 
het wel zitten en antwoord met een vette 
knipoog op de hedendaagse actualiteit. 
“Op onze leaftied he’j neet zo gauw mear 
last van grensoverschrijdend gedrag, ok 
al bu’w achter in het veld.” 

Financieel passen en meten
De kantine is ruim behangen met 
eerder ontvangen cheques van diverse 
organisaties. Het is duidelijk te zien dat 
vanuit verschillende kanten de Stichting 
een warm hart wordt toegedragen. 
“Wij hebben ook 750 donateurs”, voegt 
Gerard Hartjes toe. 

“Zij betalen een jaarlijkse bijdrage.” 
Omdat de kerkepaden over de grond 
van het Waterschap Rijn & IJssel zijn 
aangelegd, ontvangt de Stichting hier 
een jaarlijkse bijdrage van. “En met het 
geld van de gemeente Berkelland erbij 
kunnen we ons net bedruipen.” 
Het geld blijkt ook hard nodig. Het 
machinepark ziet er netjes uit en vraagt 
eveneens onderhoud. Hiervoor is een 
vrijwilliger aangesteld. Wanneer deze 
woensdagmorgen de machines worden 
klaargezet, is Willy Ribbers met de 
vetspuit in de weer. “De levensduur van 
de machines hebben we ook zelf in de 
hand.” Vervanging van de trekkers en 
machines blijft kostbaar.

Route met beleving
Al pratend komen meer mooie 
onderdelen ter sprake, zoals de 
kikkerpoelen, het Spilmanshuuske, 
de zwaluwwand en de uitkijktoren bij 
Naosman. 

Over het ooievaarsnest dat ook langs de 
route ligt, wordt verschillend gedacht. 
De één vindt het een prachtige vogel, 
terwijl een jager hier anders over denkt. 
“Ooievaars mot kinder noar Beltrum 
brengen en dan wegwehn. Ut bunt 
rovers die jonge weidevogels en zelfs 
jonge hazen opvret.” Toch blijkt dat 
de vrijwilligers veel op hebben met de 
natuur. Sommigen blijken echte flora en 
fauna kenners.

Veel waardering
De vrijwilligers krijgen veel eer van hun 
werk en zien de kerkepaden steeds 
drukker befietst worden. Het zet Beltrum 
op de kaart. Als ik in het gastenboek 
kijk dat in het Spilmanshuuske nabij de 
Heelweg ligt, zie je vele mooie reacties 
van mensen uit heel Nederland. De 
groep is vitaal en goed georganiseerd. 
En dat stralen de kerkepaden uit. Of je 
nu fietser, wandelaar of hardloper bent, 
de Beltrumse kerkepaden voorzien in 
een duidelijke behoefte. Mooi om te 
zien en horen!

“Het is misschien meer dan 
symbolisch, maar hier komen 

Beltrumse initiatieven 
mooi samen!”
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SCHEIDSRECHTERS
Scheidsrechters 2024 - 2025

Arnold Groot Severt
Bob Hartjes
Brent Nijhuis
Clemens Wiegerinck
Hennie Bokstart
Leo Groot Zevert
Luc Nijhuis
Maurice Piepers
Michel Ballast
Patrick Pos
René Orriens
Richard Stortelder
Richard Wallerbos
Rob Klein Tuente
Ronnie Heutinck
Rogier Piepers
Stan Lankveld
Tom Ratering
Ton Scharenborg
Tonnie Roelvink
Wouter te Woerd

Van VIOS Beltrum naar de eredivisie, voor velen een droom maar voor Jikke Huinink lijkt dit een reële optie. Toen we Jikke 
vroegen hoe het met haar ging was ze duidelijk: "Om maar meteen met de deur in huis te vallen… het kan niet slechter. 
In maart tijdens een wedstrijd heb ik letsel opgelopen aan mijn voorste kruisband en meniscus. Daarvoor zit ik in een 
revalidatietraject en ga ik 3 keer per week naar de fysio in Zwolle, dat is afzien maar ik zal er alles aan doen om mijn voetbal 
droom voort te zetten.”

Jikke is op jonge leeftijd weg gegaan bij 
VIOS, wij vroegen ons af hoe dat is als 
je je vertrouwde omgeving achter laat. 
Jikke is daar duidelijk over, “Nou dat is 
alweer lang geleden. Toen ik 13 was 
ben ik naar Grol gegaan, ik kon daar 
op een hoger niveau tussen de jongens 
spelen, waardoor ik meer weerstand 
kreeg. Ik vond het erg jammer om weg 
te gaan bij VIOS, want het was gezellig 
en het voelde vertrouwd. Bij Grol had ik 
gelukkig ook direct een goede klik met 
het team en heb ik me als speler goed 
kunnen ontwikkelen. Al gauw werd ik 
geselecteerd door de KNVB en heb ik 
verschillende keren meegetraind bij 
Jong Oranje. Dat was een hele mooie 
ervaring. Daar ben ik opgevallen en bij 
PEC Zwolle hebben ze mij gevraagd om 
bij de club te komen voetballen.” 

Jikke speelt op dit moment bij meiden 
onder de 19. Wij zijn uiteraard 
benieuwd of ze al eens met het 1e heeft 
mee gespeeld. Jikkie geeft aan: ”Voor 
mijn blessure heb ik een paar keer 
meegedaan met een oefenwedstrijd. 
Dit was een mooie en leerzame 
ervaring. Mijn droom is dat dit na mijn 
blessure een vervolg gaat krijgen.” Dat 
hopen wij als VIOS natuurlijk ook, Jikke!

Jikke is een middenvelder  en wij vroegen 
ons af of dat ook haar favoriete plek is. 
“Mijn favoriete plek is inderdaad links of 
rechts op het middenveld. Echter vorig 
jaar werd ik ook vaak linksvoor gezet. 
Daar heb ik geen probleem mee, het is 
goed en leerzaam voor je ontwikkeling 
om op meerdere posities te kunnen 
spelen”.

Iedereen die de familie Huinink een 
beetje kent weet dat ze allemaal 
besmet zijn met het FC Twente virus, 
is het dan ook een droom van jou om 
daar te spelen? Jikke: “Haha wat moet 
ik hier op zeggen... Twente is een mooie 
club waar ik graag naar toe ga om een 
wedstrijd te kijken. Maar heb ik mijn 
eigen voetbal tenue aan, dan ben 
een echte blauwvinger. PEC heeft het 
combinatie voetballen en school erg 
goed voor elkaar. Mijn droom en doel 

is op dit moment dat ik weer aan het 
voetballen kom en dan zien we wel wat 
de toekomst brengt”.

Op de vraag wie de favoriete voetballer 
is van Jikke is ze kort, “ Ik heb geen 
specifieke voetballer waar ik tegen op 
kijk”. Nu is Jikke op weg om haar droom 
te verwezenlijken, op de vraag of ze tips 
heeft voor andere jonge sporters die 
ook graag verder willen komen geeft 
ze aan: “ Wanneer je graag iets wil, lukt 
dat je. Ga ervoor ook als is dat soms 
spannend”.

Zo is dat!!! Jikke bedankt voor dit 
interview, wij hopen uiteraard dat 
je gaat slagen bij PEC en wellicht in 
de toekomst ook als Oranje leeuwin. 
Vooralsnog willen we je heel veel succes 
wensen met je herstel en je carrière.

VAN VIOS NAAR DE 
EREDIVISIE

"Dat is afzien 
maar ik zal 
er alles aan 

doen om 
mijn voetbal 
droom voort 
te zetten.”
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Ieder jaar wordt er op de seizoensafsluiting een team uitgeroepen tot ‘team 
van het jaar’. Afgelopen jaar is deze eervolle titel naar vrouwen 2 gegaan, iets 
wat de dames volgens aanvoerster Romy Gunnewijk (25) totaal niet hadden 
verwacht. 

“Dat we überhaupt genomineerd waren, was 
voor ons al een grote verrassing", zegt Romy. 
Vrouwen 2 heeft namelijk niet zo’n succesvol 
seizoen gehad. Dat ze de laatste wedstrijd nog 
hebben weten te winnen en daarmee net niet 
onderaan zijn geëindigd in de competitie was 
voor hen, naast het winnen van de titel ‘team 
van het jaar’, een extra reden om er een mooi 
feestje van te maken op de seizoensafsluiting. 

Gezellig voor goed doel
En een feestje maken is iets waar het team geen 
enkele moeite mee heeft. Als team hebben ze 
het altijd gezellig, zowel op het veld als buiten 
het veld. Regelmatig worden er feestavonden 

georganiseerd en ook zijn de dames in de 
zomerstop een weekendje weg geweest. 
Voor VIOS hebben ze afgelopen seizoen de 
feestavond georganiseerd rondom de wedstrijd 
van heren 1 tegen FC Eibergen, wat een groot 
succes was. De nominatie ‘team van het jaar’ 
kwam mede voort uit het feit dat vrouwen 
2 zich vorig seizoen heeft ingezet om geld en 
goederen in te zamelen voor Voedselbank Oost 
Achterhoek. 

In het weekend van hun kantinedienst hebben 
ze toen een bedrag van 5391 euro weten op te 
halen. Hieruit blijkt dat de dames zich niet alleen 
voor de club, maar ook voor de maatschappij, 
graag inspannen. 

Dat is natuurlijk een prachtige reden 
voor bovengenoemde titel. 

Patrick en Mirjam toppers
De kracht van vrouwen 2 is volgens 
Romy de gezelligheid in combinatie met 
de inzet tijdens wedstrijden. Zo zegt 
ze: “Iedereen heeft een eigen plekje en 
ook een bijnaam in het team. De sfeer 
is erg goed en gezellig”. Deze positieve 
sfeer in het team is de afgelopen jaren 
voor een groot deel te danken geweest 
aan de fantastische inzet van trainer en 
coach Patrick Pos en zijn vrouw Mirjam. 

Dat zij komend seizoen niet meer aan 
het roer zullen staan van het team is 
voor zowel de speelsters, als voor de 
club, erg jammer. “Patrick en Mirjam zijn 
echt top mensen! Ze stonden altijd voor 
ons klaar en regelden enorm veel voor 

ons. We vinden het heel jammer dat ze 
afscheid hebben genomen en we gaan 
ze erg missen.”, vertelt Romy.

Nieuw seizoen
Afgelopen seizoen heeft vrouwen 2 
geproefd hoe het is om één keer per 
week te trainen, maar dit is hen toch niet 
goed bevallen. Komend seizoen zullen 
ze dan ook weer twee keer per week 
gaan trainen, in de hoop dat hiermee de 
resultaten op zondag weer beter zullen 
gaan worden. Volgens Romy kunnen 
de dames niet wachten om weer te 
gaan beginnen met voetballen. Helaas 
is er voor komend seizoen nog geen 
opvolgend trainer/coach gevonden 
voor het ‘team van het jaar’. “Hopelijk 
vinden we nog iemand. Zo’n leuk en 
gezellig team trainen, wie wil dat nou 
niet?!” aldus Romy.

“Dat we 
überhaupt 

genomineerd 
waren, was 
voor ons al 
een grote 

verrassing"
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DAGELIJKS BESTUUR
Naam Functie Taken E-mailadres

William Slotboom voorzitter Voorzitter, algemene zaken, PR, 
vrijwilligersbeleid

voorzitter@viosbeltrum.nl

Wouter te Woerd secretaris Secretariaat, contactpersoon 
scheidsrechters, afvaardiging 
sportcentrale VIOS / KNVB / 
Sportfederratie Berkelland, keepers

secretaris@viosbeltrum.nl

Erik Wolterink penningmeester Financiële administratie, kantine penningmeester@viosbeltrum.nl

BESTUURSLEDEN
Naam Functie Taken E-mailadres

Robin Klein Falckenborg bestuurslid PR, recreatief voetbal

Benny Krabbenborg vice-voorzitter sociabiliteit, meiden- en 
vrouwenvoetbal

Dominique Abbink bestuurslid vrouwen- en meidenvoetbal

Mirjam Pos bestuurslid vrouwen- en meidenvoetbal en 
sponsoring

JEUGDCOMMISSIE
Naam Functie E-mailadres

Vera Maarse jeugdvoorzitter jeugdvoorzitter@viosbeltrum.nl

Rein Lepping wedstrijdsecretaris jeugd/
afgelastingen zaterdag

wedstrijdsecretaris-jeugd@viosbeltrum.nl

Michel Ballast hoofd opleidingen hoofdopleidingen@viosbeltrum.nl

Bram te Woerd coördinator JO17-JO19

Bart Ribbers coördinator JO13-JO15

Jordy Zieverink coördinator JO10-JO11 -JO12

Ilona Wolters coördinator JO07-JO08-JO09

Carmen te Bogt coördinator meidenvoetbal

Esmeralda Ruesink coördinator activiteiten

OVERIGE
Naam Functie E-mailadres

Iris Groot Zevert vertrouwenscontactpersoon vertrouwenscontactpersoon@viosbeltrum.nl

Marlies Stoteler vertrouwenscontactpersoon vertrouwenscontactpersoon@viosbeltrum.nl

Bennie te Veluwe sportparkbeheer

Mik Bosch website

Niels Haarlink website

Corine Roerdink kledingfonds

Heleen Helmers kledingfonds

Ivo Scharenborg blessurebegeleiding

Jesse Papen wedstrijdsecretaris senioren wedstrijdsecretariaat-senioren@viosbeltrum.nl

Theo Helmers consul theohelmers@gmail.com

Ton Scharenborg Voorzitter SAVV tonscharenborg@hotmail,com

ORGANISATIE VIOS BELTRUM ORGANISATIE VIOS BELTRUM

DAMESCOMMISSIE TECHNISCHE COMMISSIE
Naam Functie Naam Functie

Dominique Abbink commissielid Emiel Koster voorzitter

Joanne Eggink commissielid Michel Ballast commissielid

Annefleur Krabbenborg commissielid Pascal te Bogt commissielid

Daimy Zieverink commissielid Mario Westhoff commissielid

Luke te Woerd commissielid

Circuittrainers Keeperstrainers
Jordy Zieverink Arie Bruijl

Jenneke Abbink Harrie Gunnewijk

Siebe Kasteel Joris Reijerink*

Eize Stevens

Hennie Bokstart Training Keepers
Seb Huinink dinsdag 18.30 - 20.30 uur

Wytze Koster *dinsdag 19.30 - 20.30 uur

Quinty Lankveld

Circuittraining
maandag 18.15 - 19.15 uur

CIRCUIT- EN KEEPERSTRAINERS
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Ooit begonnen als project voor 
school in 2011, gestart in een klein 
kantoortje in Beltrum, maar inmiddels 
uitgegroeid tot een volwaardig bedrijf 
in de Achterhoek: NYINK. Dé specialist in 
werkplekafscheidingen en akoestische 
oplossingen. Afgelopen voorjaar, vierden 
zij al het 12,5 jarig bestaan. Het bedrijf, dat 
anno 2024 gevestigd is in de voormalige 
tennishal in Eibergen, met bijna 30 mensen 
op de loonlijst, staat onder leiding van de 
eigenaren en oprichters: Erik Weenink uit 
Groenlo en de in Beltrum niet onbekende 
Peter “Klompenmaker” Nijhuis. 

Ontstaan
Peter, die de opleiding Commerciële 
Economie volgde op de HAN in Arnhem & 
Nijmegen, trof zijn compagnon Erik tijdens 
de Minor Ondernemerschap, waarbij 
verschillende hoge scholen ‘gemengd’ 
werden. Tijdens deze Minor, waar 
verschillende opleidingen aan deelnamen 
(Erik volgde de opleiding Planologie op het 
Saxion in Deventer), was het de opdracht 
om gezamenlijk een product of dienst 
te bedenken en deze te vermarkten. 
“Voor ons werd dit de “Privascreen”, 
een in- en uitklapbaar scherm dat op 
tafels gemonteerd kan worden om zo 
werkplekken af te scheiden, tijdens 
bijvoorbeeld tentamens of ter bevordering 
van de concentratie. Eigenlijk de opstart 
van het bedrijf”, zo geeft Peter aan. 

Ontwikkeling 
De eerste betalende klant was tegelijkertijd 
ook de opdrachtgever, namelijk de 
Hogeschool Arnhem Nijmegen. Later 
volgden ook het Saxion en van daaruit 
ook andere onderwijsinstellingen die 
dit product zagen. Al snel volgden ook 
meerdere producten en een nieuwe markt, 
de kantorenmarkt, voor onder andere 
het realiseren van flexplekken. “Hieruit 
kwam later ook steeds meer de vraag 
naar geluidsabsorberende/akoestische 
producten. Samen met enkele vaste 
klanten hebben we door deze vragen ook 
hiervoor producten ontwikkeld, waardoor 
het assortiment en de doelgroep uitgebreid 
werden”, vertelt Peter. 

Begonnen in Beltrum 
Nyink is begonnen in Beltrum, waar Peter 
en Erik een kantoortje in het Wit-Gele 
Kruisgebouw. “Als start-up mochten we 
van het Kerkbestuur na het vertrek van de 
Rabobank in het kantoor. Als we succesvol 
zouden worden, mochten we later wel 
een vergoeding betalen. Over vertrouwen 
gesproken!” Een kleine opslaglocatie 
hadden ze destijds op de boerderij van 
een oom van Erik, in Lievelde. Later, toen 
Nyink begon te groeien en de basisschool 
Het Tweespan in Beltrum leeg stond, zijn 
zij hierheen verhuisd. De lerarenkamer 
werd het kantoor en de klaslokalen werden 

gebruikt als opslag- en productielocatie. 
“Later moesten we Beltrum, met veel 
pijn in het hart, verlaten voor Groenlo, 
waar we een pand huurden naast 
Toyota Kormelink. Niet makkelijk als 
rasechte Beltrummer, haha!”, lacht 
Peter. Toen ook in Groenlo de locatie 
te klein begon te worden, was NYINK 
op zoek naar een nieuwe locatie. Ze 
stuitten op de tennishal in Eibergen, die 
al een paar jaar te koop stond. 

Huidige locatie 
De tennishal werd volledig omgebouwd 
tot de grote productie-, opslag- en 
kantoorlocatie die het momenteel is. 
“Naast de ruimte van ruim 2500m2 
met een vrije overspanning, is ons 
pand ook erg duurzaam. Zo hebben we 
onder andere de complete buitenschil 
vervangen en extra geïsoleerd en is 
het pand volledig gasloos. Ook hebben 
we zonnepanelen op het dak geplaatst 
die in onze volledige energievraag 
voorzien”, zo legt Peter uit. Uniek aan 
NYINK is dat ze een volledig eigen keten 
hebben. 

Vanuit Eibergen worden alle producten 
bedacht, ontwikkeld, geproduceerd, 
uitgeleverd en (indien gewenst) 
gemonteerd op locatie. Onze klanten 
kunnen overal zijn, zo vertelt Peter: “De 
producten komen via NYINK-dealers 
bij de eindgebruiker, waarbij onze 
klantenkring heel divers en wereldwijd 
is. Zo kun je bijvoorbeeld een NYINK-
paneel vinden bij een vriend van mij in 
de woonkamer in Beltrum, maar ook 
op het hoofdkantoor van Google in 
Amerika. Dat is toch prachtig!”
 

Maatschappelijk en regionaal 
betrokken 
Als bedrijf vindt NYINK het belangrijk om 
ook maatschappelijk betrokken te zijn. 
Zo steunen zij veel in de regio en zijn ze 
onder andere ook sponsor/partner bij 
veel sportclubs, waaronder ook VIOS. “Ik 
ben natuurlijk zelf ook jarenlang speler 
en jeugdleider bij VIOS geweest, met als 
hoogtepunt het kampioenschap met 
de A2 als leider haha. Ook mijn oudste 
zoon Tygo is inmiddels fanatiek jeugdlid 
voetbal in JO7. Het is mooi dat ik op 
deze manier met ons bedrijf wat terug 
kan doen”, geeft Peter aan. Naast het 
sponsoren van diverse verenigingen, 
bieden zij ook mensen met een afstand 
tot de arbeidsmarkt kansen om bij 
NYINK te werken. 

Hiervoor werken ze onder andere 
samen met organisaties als Fijnder, 
Trajectum en Parlijn. “We zijn niet 
alleen maatschappelijk, maar ook 
juist regionaal betrokken, dat vinden 

we belangrijk. Naast het bieden van 
arbeidskansen, proberen we namelijk 
ook zoveel mogelijk werk uit te besteden 
in onze regio. Uit het bijvoorbeeld mooie 
Beltrum zijn Wiegerinck Confectie en Ten 
Have Mechanisatie zeer gewaardeerde 
leveranciers van ons”, vertelt Peter. 

12,5 jaar bestaan 
In 2011 schreven ze zich in bij de kamer 
van Koophandel. “Op 11-11-2011, dit 
leek ons wel een mooie carnavalsdatum 
haha!” lacht Peter, toekomstig voorzitter 
van CV De Belhamels. Dit betekent dat 
Nyink afgelopen mei hun 12,5 jarig 
jubileum kon vieren. Dit werd groots 
gevierd op hun locatie in Eibergen met 
een feest voor relaties en familie, ook 
van alle medewerkers. 

“Op naar de 25 jaar! We zijn trouwens 
altijd op zoek naar goede medewerkers, 
dus mochten er mensen na het lezen 
geïnteresseerd zijn, kijk even op onze 
site!” sluit Peter af.



2120

Bestuurder van een vereniging, een rol waarin je jezelf ontwikkeld en waar je van leert. Maar ook 
een mooie rol om je ervaringen te delen en kennis over te dragen. Mensen ontmoeten en nieuwe 
ervaringen op doen en samen tot een resultaat komen. We gingen op bezoek bij Stanley Heutinck 
vrijwilliger voor VIOS volleybal en Stichting Volksfeest Beltrum. 

Volleybal is Stanley zijn sport. In het 
begin als actief speler met vrienden 
prestatief en recreatief. Prestatief 
bij VIOS volleybal en recreatief bij 
toernooien in binnen- en buitenland. 
Mooie herinneringen aan toernooien 
in België. Zo was er een toernooi 
waar de Beltrumse afvaardiging extra 
stemming wist te maken met (achteraf) 
meerkosten voor de organisatie. Tijdens 
de stemmingmakerij zagen de Belgische 
vrienden al dat de schade beperkt 
zou zijn en stonden één en ander 
oogluikend toe. De volgende dag wisten 
zij dan welke rekening aan Stanley en 
zijn kameraden te presenteren. Maar, 
het viel allemaal wel mee en niets ging 
ten koste van de stemming. Tsja, zo kan 
het ook! Andere culturen leren kennen, 
ervaringen waar hij ook in zijn werk 
dankbaar gebruik van kon maken.

Zijn werk, projectmanager in de IT, vindt 
plaats op veel verschillende plekken 
in de wereld. Relaties opbouwen en 
onderhouden zijn daarbij belangrijk 
gebleken voor hem. Geen snelle handel 
voor Stanley maar samenwerken en 
gezamenlijk tot een resultaat komen. 
Regelmatig gaat het anders en dat 
betekent dan verandering van baan. 
Zijn netwerk en voormalig collega’s 
brachten hem vaak weer naar nieuwe 
leuke uitdagingen.

Ambitie
Altijd was er al een ambitie om iets 
terug te doen voor de club die hem 
veel plezier heeft gebracht. Maar 
dat paste vooralsnog niet met zijn 
werk en buitenlandse reizen. In het 
volleybal zelf nam Stanley de rol van 
regioscheidsrechter onder de vlag van 
NEVOBO. Voor VIOS-volleybal was hij 
voorzitter van technische commissie en 
trainer/coach bij de vrouwen en 

meiden. Voor de sportcentrale VIOS 
heeft hij ook nog een aantal jaren de rol 
van penningmeester ingevuld.
Vanuit deze achtergrond en met deze 
ervaringen is hij uiteindelijk voorzitter 
geworden van VIOS volleybal. In 2016 is 
hij uiteindelijk dan toch aangetreden als 
voorzitter van VIOS-volleybal en dit jaar 
droeg hij de voorzittershamer over aan 
Juliët Klein Willink. 

Stanley kijkt met plezier terug op zijn 
periode als voorzitter. Veel van zijn 
ervaringen kon hij overbrengen op de 
nieuwe generatie. Halen en brengen, 
uitdelen en incasseren. Het moet van 
twee kanten komen! Een eigen mening 
hebben en opkomen voor je eigen club 
zijn terugkerende elementen, voor 
betaald en voor vrijwilligerswerk. Dit 
leidt soms tot frictie, maar daar leer 
je van! Voor bestuurders, leden en 
ouders is het belangrijk elkaar ruimte te 
geven en samen naar een oplossing te 
werken. Al heb je soms tegengestelde 
belangen, samen verder komen blijft 
het belangrijkste uitgangspunt voor 
Stanley. 

Vertrouwen!
Zo kijkt hij dan ook tevreden naar 
de ontwikkelingen op sportpark 
‘de Sonders’. Een sportpark waar 
de verschillende gebruikers steeds 
beter samenwerken. Aandacht, 
betrokkenheid en communicatie! ABC, 
het ligt voor de hand, maar de invulling 
geschiedt altijd door mensen. Het gaat 
niet altijd gemakkelijk en het is niet altijd 
leuk, maar wees duidelijk, presenteer je 
met een lach en acceptatie zal volgen. 
Het wordt weer leuk wanneer je de 
balans weet te vinden!

Volleybal is de grootste 
binnensportvereniging op sportpark 
‘de Sonders’ en maakt met veel plezier 
gebruik van sporthal en de Beach 
velden. Er zullen nieuwe uitdagingen 
zijn voor de binnensport, maar met 
een goede samenwerking met andere 
gebruikers zal er veel mogelijk zijn. 
Stanley kijkt dan ook met vertrouwen 
naar de toekomst. De voorzittershamer 
is bij Juliët in goede handen en het 
bestuur vormt een goede afspiegeling 
van de vereniging. De continuïteit is 
gewaarborgd! 
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25 jaar bestaat schildersbedrijf Te Morsche dit jaar! Als zelfstandige 
begon hij  in 1999 en nu telt het bedrijf 25 medewerkers. Niet alleen 
in Beltrum, maar ook regionaal actief. Raimond te Morsche, een 
bekende Beltrummer, die vaak op de Sonders is te zien. Als het niet 
op het voetbalveld is, dan is het wel op de survivalbaan.

Trots is Raimond op zijn medewerkers. 
Hij spreekt constant in de ‘’wij’-vorm 
als hij het over zijn bedrijf heeft. Zijn 
teams zijn dan ook dagelijks te zien op 
de meest variërende projecten. “We 
zijn niet van het snel overschilderen, 
maar hoe gek het ook klinkt voor een 
ondernemer, we streven ernaar om 
de volgende schilderbeurt, door goed 
vakmanschap, met zoveel mogelijk 
jaren te verlengen.” Klanten weten 
dit en verschillende eigenaren van 
(historisch cultureel) vastgoed doen een 
beroep op hem. Hij loopt er niet mee 
te koop, maar de beroepserkenningen 
van de Monumentenwacht en 
het ERM-certificaat voor Erkend 
Monumentenspecialist, zeggen genoeg!

Bekende geuzennaam
Wie Raimond kent, is daarover 
niet verbaasd. Zijn inzet op het 
voetbalveld was al een voorbode. 
Volop enthousiasme en toch nooit 
over de schreef. Al meldde hij zich in 
zijn latere jeugdjaren bij VIOS aan, hij 
speelde in menig recreatief elftal. Het 
gekke is dat sommigen pas later zijn 
voornaam leerden. In het veld wordt hij 
steevast met “Puch” aangesproken. Een 
geuzennaam die hij heeft overgehouden 
uit de wagenbouwtijd bij de Slinge. 
Als jongeman racete hij op zijn Puch-
bromfiets naar de bouwlocatie van 
Gunnewijk. Deze geuzennaam werd 
algemeen bekend in Beltrum.

Wanneer we met Raimond spreken is 
het aan het einde van een werkdag. 
De werknemers komen terug van 
allerlei klussen. Raimond is de 
eindverantwoordelijke en schildert 
soms zelf, als het nodig is, mee. Het 
begeleiden en het juiste kostenadvies 
vergen veel tijd. “Tja, dat is het leven van 
een schilder. Vergeet niet dat we een 
wezenlijk onderdeel zijn geworden van 
de verduurzamingsgolf. Met het juiste 
glas is zoveel energie te besparen en 
ieder object vraagt een andere aanpak!”

Regionale speler
Schildersbedrijf Te Morsche is in de 
regio bekend. Dit komt zeker door de 
overnames van personeel. Stoppende 
schildersbedrijven weten dat Te 
Morsche bekend staat om zijn goed 
werkgeverschap. Groei kan niet zonder 
vakmensen. Het lijken logische stappen, 
maar de Raimond houdt van gestage 
groei. “Als bedrijf heb je klanten, maar 
zeker ook vakmensen nodig. Soms in 
de auto denk ik wel eens glimlachend 
terug aan de beginjaren. Ik begon op 
het ouderlijk huis op de deel, mijn vader 
die hielp om een steiger te verplaatsen 
en mijn moeder die de boekhouding 
deed.” Zijn kracht zit ‘m duidelijk in zijn 
sterke contactuele eigenschappen. Met 
het grootste gemak schakelt hij tussen 
een graaf van een kasteel en Jan met de 
pet.

Inmiddels wonen Raimond, Mascha en 
de drie kinderen op het ouderlijk huis aan 
de Heelweg en het agrarische bedrijf is 
veranderd in een schilderonderneming. 
Aan de keukentafel komt veel te sprake. 
Mascha, die freelance journalist/
tekstschrijver is, zorgt voor de juiste 
balans tussen werk, privé en het 
gezinsleven.

Medewerkers zijn het visitekaartje
Het tekort aan vakpersoneel raakt 
Te Morsche nog niet direct. “Wel zie 
je dat het plannen meer aandacht 
vraagt. We blijven onze vaste klanten 
goed bedienen. Maar toch zien we op 
grotere schaal dat er echt een gebrek 
aan vakschilders is ontstaan.” Dit is 
een maatschappelijk probleem dat in 
vele branches zichtbaar is. De mensen 
willen direct bediend worden, terwijl het 
aanbod van vakmensen ver achterblijft. 
Te Morsche is dan ook blij met zijn 
team. "Mijn medewerkers zijn mijn 
visitekaartje, elke dag opnieuw!”

En de medewerkers zijn tevreden bij 
het Beltrumse schildersbedrijf. De 
lange dienstverbanden zijn het bewijs.
Ondanks zijn drukke bestaan, vindt 
Raimond veel ontspanning op De 
Sonders. Hij is als het kan te vinden op 
de survivalbaan. Een sport die goed 
bij hem past. Hij heeft al meerdere 
runs gelopen. “Op de survivalbaan 
maak ik mijn hoofd leeg en houd ik 
me fysiek fit.” Raimond die volgend 
jaar Abraham hoopt te zien, doet alles 
nog met evenveel passie, net als in de 
jongensjaren op zijn Puch!
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JO07-1

JO08-1

KADER JO07-1

KADER JO08-1

1 Broez ten Have 5 Jim Klein Gunnewiek

2 Fijs de Jong 6 Mats Rooks

3 Tygo Nijhuis 7 Jouke Nijenhuis 

4 Mick v/d Scheer 8 Dex Geerdink

5 Joly ten Brinke 9 Loek Lensink 
6 Mart Massop 10 Mick Lensink

1 Steffi Nijenhuis 5 Ian Hofstede

2 Dani Dute 6 Duuk Hemmink  

3 Jinte Banning 7 Vince Tuinte,  

4 Sam te Braake 8 Lent Hummelink  

Naam Functie Informatie
Circuit Trainer Trainingen: maandag 18.15 - 19.15 uur

Menno Hemmink Trainer                        donderdag 18.15 - 19.15 uur

Joris Dute Kader Thuiswedstrijden: 11.00 uur

Vacature Kader

Vacature Kader

JO09-1

KADER JO09-1

1 Luc Landman 5 Noud Ribbers 

2 Tijn Onstenk 6 Jack Klein Gunnewiek

3 Sam Klein Gunnewiek 7 Boaz Klein Gunnewiek 

4 Sep Pasman 8 Siem Nijenhuis 

Naam Functie Informatie
Circuit Trainer Trainingen: maandag 18.15 - 19.15 uur

Dide Huinink Trainer                        woensdag 18.30 - 19.30 uur

Martijn klein Gunnewiek Kader Thuiswedstrijden: 09.30 uur

Mark Ribbers Kader

Mark Nijenhuis Kader
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JO11-1 KADER JO11-1 
1 Jent Lensink

2 Sen Bennink 

3 Joep Groot Zevert

4 Stijn Groot Zevert 

5 Sem Stoverink 

6 Sim Stroet

7 Noud Klein Gunnewiek

8 Lasse Groote Haar

9 Rens Wiegerinck

Naam Functie
Karlijn Heutinck Trainer

Ilona Wolters Kader

Jasper klein Gunnewiek Kader

Frederieke/
Joris Groot Zevert

Kader

Training maandag 18.15 - 19.15 uur

donderdag 18.15 - 19.15 uur

Thuiswedstrijden 09.30 uur

JO010 ROOD

JO010 GEEL

KADER JO010 ROOD

KADER JO010 GEEL

1 Seb Hofstede 6 Max Wiegerinck

2 Sten Wiegerinck 7 Nienke Schilderink 

3 Jill Middelhuis 8 Lars Klein Gunnewiek

4 Mijke te Morsche 9 Tijn Luttikhold

5 Loek Massop

1 Boet Orriens 5 James Stevens

2 Bram Pasman 6 Jidde de Jong

3 Mats Winkelhorst 7 Kjeld Haarlink 

4 Odin Ballast 8 Boaz Haarlink 

Naam Functie Informatie
Circuit Trainer Trainingen: maandag 18.15 - 19.15 uur

Nout Ribbers Trainer                        woensdag 18.15 - 19.15 uur

Wout Stoteler Trainer Thuiswedstrijden: 11.00 uur

Carmen Hassink Kader

Elard klein Gunnewiek Kader

Marloes Middelhuis Kader

Naam Functie Informatie
Circuit Trainer Trainingen: maandag 18.15 - 19.15 uur

Wander Maarse Trainer                        donderdag 18.15 - 19.15 uur

Lotte Ballast Kader Thuiswedstrijden: 09.30 uur

Hilke Heezen Kader

JO12-1 KADER JO12-1 
1 Femke Groot Zevert 

2 Lotte Brinks  

3 Mads Wilderink

4 Merle Wiegerinck 

5 Jelte Lievestro

6 Tess Middelhuis

7 Tygo Ars

8 Luca Ballast 

9 Dex Ballast 

10 Jibbe Haarlink 

Naam Functie
Fedde Kasteel Trainer

Michel Ballast Trainer

Mike Ballast Kader

Nick Ars Leider

Jordy Zieverink Leider

Training maandag 18.15 - 19.30 uur

donderdag 18.15 - 19.30 uur

Thuiswedstrijden 09.30 uur
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Het is al weer een tijdje geleden dat café ‘Spilman’ de deuren heeft 
gesloten. Het gebouw staat er nog en het onkruid schiet omhoog. 
Nog even en ook het gebouw bestaat niet meer. Einde van een 
geschiedenis en wat rest zijn de verhalen. Één van die verhalen 
gaat over ‘de tonne bi’j Spilman’. 

‘de tonne’ stond naast de bar in een 
hoek bij café ‘Spilman’ en was het 
verzamelpunt voor enkele vaste volgers 
van heren-1. Tot deze vaste gebruikers 
behoorden onder andere Anne-Mieke 
Scharenborg (van de Köster), partner 
Harry Bouwmeesters en huisvriend 
Tonnie Roelvink. ‘No bunt ze d’r nog!’ en 
we gingen op bezoek voor hun verhaal.

Op verzoek werd het tijdstip verschoven. 
Reden, FC Twente speelt zijn eerste 
thuiswedstrijd van het nieuwe seizoen 
en de fanatieke voetballiefhebbers 
willen dat volgen. Anne-Mieke zorgt 
voor een hartelijke ontvangst en het 
werd een gezellige avond.

In de kantine en in cafés mag niet 
meer gerookt worden. Voor deze 
voetballiefhebbers een gemis! Tonnie 
merkt dan ook op eerder te stoppen  
met bier drinken dan met roken. ‘Moar 
op mien leaftied lig da ok an de bloas, 
ak ne flesken bier zee, mot ik al pissen!’.

Oorsprong
Wat betekent dat eigenlijk vijfde 
colonne? Naslagwerk Wikipedia geeft 
het volgende - De vijfde colonne is een 
term die gebruikt wordt voor bepaalde 
krachten die in een land of een andere 
eenheid voor de vijand actief zijn. De 
term suggereert een georganiseerde 
samenzwering, die op instigatie van 
de vijand van binnenuit de weerstand 
probeert uit te hollen. – Maar ja Wiki, 
hoe zit het nu echt?

Vaste gebruikers van ‘de tonne bi’j 
Spilman’ waren naast Anne-Mieke en 
partner Harry, Tonnie Roelvink, Joop 
Hoffman en Harrie Reijerink. Allen met 
een verleden bij onze vereniging, in 
verschillende rollen. Als bestuurder, 
trainer, leider of sponsor gaven zij een 
bijdrage aan de ontwikkeling van VIOS. 
Boven alles waren zij een fanatiek 
supporter. 

De vaste gebruikers kregen ook vaak 
bezoek van bekende Beltrummers 
als ‘Kleinen Bernhard’ en ‘Harrie de 
Lepelaar’. ‘Kleinen Bernhard kennen 

de meesten wel, ‘de Lepelaar’ behoeft 
een kleine toelichting. Hier ging het om 
Harrie Lepping. Harrie had een mooie 
traptechniek en kon de bal mooi voor 
het doel ‘lepelen’. Iemand met een 
geweldige traptechniek, maar nog meer 
met veel hart voor het jeugdvoetbal en 
een goed begrip er van.  

Al met al een bont en gevarieerd 
gezelschap, tot een samenzwering 
richting trainers leidde dat nooit al 
zijn er ook trainers geweest die er een 
andere mening op na hielden!

Trainers
In de zomer begon het altijd weer te 
kriebelen en werd uitgekeken naar 
een nieuw seizoen. Na afloop van 
een wedstrijd volgde er altijd een 
nabespreking ‘an de tonne’. In 50 jaar 
zijn er veel trainers gepasseerd. Rustige 
trainers waarmee je een discussie 
over voetbal kon voeren waren altijd 
een welkome gast. Maar er waren ook 
trainers die geen aandacht besteden 
aan ‘de tonne’. Voor hen was het prettig 
dat ‘de tonne’ in de hoek stond. 

Van het laatste decennium heeft Harold 
Gierman de meeste indruk gemaakt. 
Een trainer die goed bij de club paste en 
altijd tijd voor wat aandacht en ook nog 
leuke resultaten behaald. 

Uit lang vervlogen tijden zijn er goede 
herinneringen aan Bert van Til, Theo 
Hulshof en Willem Wormgoor. De 
laatste met het bijbehorende toernooi 
om de WW-cup. Een eerbetoon aan 
Willem en een knipoog naar een tijd 
met oplopende werkloosheid. Ook was 
er een trainer met de bijnaam ‘Henkie 
– Hopeloos’. Tonnie kan nog goed 
herinneren dat Leo Groot Zevert zei: 
‘Klim moar in ne boom, wí’j begint vast 
te zagen’.

Spelers
Ook aan verschillende spelers worden 
goede herinneringen bewaard. Robert 
Ballast kwam altijd een gesprekje 
aanknopen. In het jaar dat Anne-Mieke 
werd uitgeroepen tot ‘supporter van 
het jaar’ was het Robert die een leuke 
presentatie heeft gegeven.  De vijfde 
colonne – ‘van de tonne bi’j Spilman’ - 
hadden ook wel eens een grap in petto. 

Begin jaren 90 werd Hemmie Oolthuis 
trainer van VIOS. Een ambitieuze trainer 
met enkele goede resultaten uit het 
verleden. Naast zijn betaalde functie als 
trainer was hij ook nog deurwaarder.

In deze tijd speelde een eveneens 
ambitieuze, maar ook jonge en 
enthousiaste Harrie Klein Avink in VIOS-
8. Leden van dit elftal schreven een 
vervalste brief naar Harrie met een 
uitnodiging om mee te trainen met 
VIOS-1. Op zeker moment verscheen 
Hemmie bij Harrie op het erf. 

Harrie was vol verwachting. Helaas voor 
Harrie, Hemmie kwam niet op bezoek 
in zijn rol als trainer, maar als inner 
van motorrijtuigenbelasting. Harrie 
slachtoffer van een samenzwering. 
Tsja, dit klopt dan weer wel volgens de 
definitie van Wikipedia.

Kaarten
Spilman is gesloten en ‘de tonne’ is 
er niet meer. Een borrel wordt nu 
gedronken op kaartavonden welke 
worden georganiseerd door Anne-Mieke 
en Tonnie. De spelsoorten twintigen 
en kruisjassen worden hier gespeeld. 
Kaartavonden is op donderdag, locatie 
Halfweg 

Ook is er nog ambitie om een marathon-
toernooi te organiseren. Een leuk 
vooruitzicht wanneer je geïnteresseerd 
bent in kaarten. Ook wanneer je leuke 
verhalen met humor kunt waarderen. 
De vijfde colonne – ‘van de tonne bi’j 
Spilman’ – leuk gezelschap met de 
nodige humor en genoeg verhalen om 
een heel boek te schrijven!
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JO15-1 KADER JO15-1

SPONSOR

Naam Functie
Loek te Woerd Trainer

Rick klein Tuente Trainer

Brent Nijhuis Kader

Steffen Berentsen Kader

Niels Koster Kader

Bart Ribbers Kader

Training maandag 18.30 - 20.00 uur

woensdag 18.30 - 20.00 uur

Thuiswedstrijden 13.30 uur

1 Marlou Reijerink 

2 Ise Pasman

3 Jade Koster 

4 Sven Heutinck 

5 Kay Wolterink 

6 Tiem te Morsche 

7 Ser Wouters

8 Boris Maarse 

9 Sietse Franken 

10 Nienke Groot Zevert

11 Thom Ribbers 

12 Jorn Wiegerinck

13 Niké Groot Zevert 

14 Douwe Koster 

15 Tiese Koster 

16 Kenji Ballast

17 Stijn Klein Gunnewiek 

 JO13-1 KADER JO13-1 

SPONSOR

Naam Functie
Stijn Berentsen Trainer

Nick Heutinck Trainer

Stefan Schilderinck Kader

Corine Stoteler Kader

Training maandag 18.30 - 20.00 uur

woensdag 18.30 - 20.00 uur

Thuiswedstrijden 11.00 uur

1 Jullian Luttikhold

2 Jurre Luttikhold

3 Stijn te Bogt

4 Dycke Dibbelink

5 Naomi Reijerink

6 Jens Roerdink

7 Finn te Morsche

8 Donny van de Kamer 

9 Mathijs Jansen

10 Jorn Groote Haar

11 Flynn Heutinck

12 Wytse Baks

13 Tim Klein Gunnewiek

14 Hidde Franken 

15 Wout Schilderinck 

16 Noah Vrijdag

Ieder jaar wordt er een mooi programma opgesteld en sinds de 
oprichting in 1951 verzorgt de KBO maandelijks activiteiten voor 
de Beltrumse senioren. Een club met 130 leden die er in onze 
samenleving toe doet en sinds de Corona vinden zij hun thuishaven 
in onze huiskamer De Spilsoos.

Rikie Scharenborg- Groot Kormelink 
(83) is 15 jaar bestuurslid en draagt 
dit jaar het stokje over. Glunderend 
vertelt ze dat de vereniging in een 
behoefte voorziet. Naast informatieve 
bijeenkomsten staat vooral gezelligheid 
voorop. Natuurlijk meteen de vraag, 
hoe zijn jullie in de Spilsoos terecht 
gekomen?

Ook onze huiskamer
“Eigenlijk is het vanzelf zo gelopen’, 
begint Rikie te vertellen. “Als KBO waren 
we mede ondersteuner van het Vitale 
Sportpark. Door het maatschappij 
breed aan te vliegen waren er in 2019 
meer subsidies om het Vitale Sportpark 
in Beltrum mogelijk te maken. Wij als 
KBO zagen de voordelen en door te 
ondersteunen wilden wij bevestigen 
dat wij een schakel zijn in onze 
samenleving.” In de Coronaperiode 
werd huisvesting lastiger en kwam de 
KBO terecht in de Spilsoos. “Na verloop 
van tijd werd er geëvalueerd en werd in 
de ledenvergadering de vraag gesteld of 
de leden in de Spilsoos wilden blijven. 
Het antwoord laat zich raden. De KBO-
leden voelen de Spilsoos echt als hun 
huiskamer!”

Maandelijks uitje
Rikie vertelt over de gastvrijheid. “We 
regelen zelf alles en krijgen hier ook 
de ruimte voor van Johnny Wolterink. 
We zorgen voor de bardienst en onze 
nieuwe penningmeester Anton Helmers 
zorgt ervoor dat de afrekening tot de 
laatste cent klopt en we kunnen zelfs 
gebruik maken van de frituur.” Verder 
zijn de faciliteiten goed verzorgd en de 
rolstoeltoegankelijkheid is optimaal. 
Dit geldt voor de toiletten, maar ook de 
brede toegangsdeuren maken het erg 
vriendelijk.” Vaak worden er sprekers 
uitgenodigd en de aanwezige t.v.-
schermen maken dat de boodschap 
visueel overgebracht kan worden. 

De goede geluidsinstallatie doet de 
rest. Verder is Rikie dik tevreden over 
de verbouwing van de kantine van vorig 
jaar. “Het is nog gezelliger geworden!” 
Voor de bestuursvergaderingen wordt 
gebruikgemaakt van de bestuurskamer.

Boeiende bijeenkomsten
De KBO/SamenLeven zorgt ieder jaar 
voor een gevarieerd programma en 
elke maand is er wel iets bijzonders. 
Zo vertelde Carla Klein Breteler pas 
over haar ervaringen in Gambia, 
kwam de vader van een van de Jovinks 
met zijn accordeon een middagje 
opluisteren en was er een inleiding over 
nalatenschap. Erg veel indruk maakte 
de spreekbeurt van oud-dorpsgenoot 
Martie Reuvekamp, die door een 
aandoening beide onderbenen moet 
missen. “De wijze waarop hij open sprak 
over zijn mogelijkheden met protheses 
en vooral revalidatie, maakte het erg 
ontspannend voor de aanwezigen. 
Maar vooral de humor die Reuvekamp 
eraan toevoegde, maakt het voor 
de aanwezigen extra boeiend.” Het 
jaarlijkse reisje wordt eveneens gezien 
als een hoogtepunt. Steevast wordt 
deze tegenwoordig bij Dute afgesloten 
met een etentje. En de huifkartocht 
door de Achterhoek zou Rikie zo weer 
over willen doen. “Zo leuk!”

Samenwerken en vooruit kijken
Voor de uitvoering van toneelgroep 
DOEK en de kerstmiddag wordt er nauw 
samengewerkt met de Zonnebloem. 
Het ledental van de KBO/SamenLeven 
is groeiende. “We willen mensen 
gezelligheid bieden en voorzien van 
nuttige informatie die past bij de 
leeftijdsgroep.”, voegt Scharenborg 
toe. “Vergeet niet dat we volledig op 
vrijwilligers draaien. Typisch Beltrum. 
Hier zijn we samen goed in!” Mede 
door haar jarenlange inzet bij het 
gelijknamige assurantiekantoor kent ze 
de leden bijzonder goed. Dat we nu op 
het sportpark onze thuishaven hebben 
maakt het extra leuk. “Velen zijn lid of 
jarenlang lid geweest bij een afdeling 
van VIOS, zelf heb ik tot mijn 50e 
gevolleybald, en het blijft leuk dat we 
er nu nog een onderdeel van uitmaken. 
Een leven lang naar De Sonders, zo 
trekken we de cirkel rond!”

KBO MET RIKIE THUIS 
OP DE SONDERS
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Agatha’s bloemenpracht
De entree van VIOS met fraaie bloemen. 
Wie deze zomer op het sportpark 
is geweest is het vast opgevallen. 
Rondom de beeldende kunst bloeiden 
de mooiste bloemen. Een compliment 
aan Agatha Klein Nijenhuis. Zij zorgt 
voor meer biodiversiteit op ons 
sportpark. Net als de insecten en de 
vogels is het publiek haar dankbaar!

De kantjes er niet van aflopen
Het onderhoud zit hem in de details. 
Zo werden deze zomer de tegelranden 
ontdaan van de overgroeiend gras. Het 
kost veel werk, maar het resultaat zegt 
iets over de huidige onderhoudsstaat 
van ons Sportpark. De kantjes worden 
er door de Ondergrondse er zeker niet 
van af gelopen.

Week van de scheidsrechter
Midden oktober  was het de week van de scheidsrechter. Ook bij VIOS zijn we 
erg blij met de scheidsrechters die we hebben. Zowel bij de jeugd als de senioren 
werd door alle teams dan ook stilgestaan bij de week van de scheidsrechter, 
door een presentje te overhandigen aan de scheidsrechter van dienst bij de 
wedstrijd van dat weekend. Een terechte waardering!

We hebben een leuk programma bedacht voor onze jonge jeugd voor dit seizoen! Wij hopen dat we ook dit jaar weer 
kunnen rekenen op de hulp van ouders, dit waarderen wij enorm! Verdere informatie over de activiteiten en het opgeven 
voor deze activiteiten volgt. 

Zone.college gaat ‘gymen” en krijgt 
theorieles in Beltrum 
Het Zone.college vmbo (voormalig 
AOC) gaat na de kerstvakantie de 
lessen LO (gym) op de Sonders 
verzorgen. Bovendien komen er 
tijdelijke lokalen voor de leerlingen, 
zodat zij een volle schooldag 
les krijgen. Hierdoor keert het 
vervolgonderwijs na meer dan 50 
jaar (1972) terug in Beltrum.

De ouders van de vmbo-leerlingen 
zijn op 7 oktober door de 
locatiedirecteur geïnformeerd.

”……..Wij kiezen ervoor om de LO 
lessen te combineren met andere 
lessen en niet voor twee uur LO 
te gaan pendelen met bussen 
tussen Borculo en Beltrum. Dit 
betekent dat iedere klas één dag 
per week naar Beltrum gaat en 
daarnaast 2 lesuren LO, nog een 
aantal theorielessen krijgt. De 
keuze hiervoor maken we omdat  
dit veel voordelen oplevert: het 
geeft veel meer rust, veel minder 
pendelbewegingen, iedere leerling 
is een dag in de week in Beltrum en 
niet op één dag op twee locaties, 
LO is geen geïsoleerd vak, als Zone.
college zijn we samen in Beltrum 
waardoor ook ondersteuning 
georganiseerd kan worden……”

Omdat op het Zone.college het 
buitensporten hoog in het vaandel 
staat, zijn er goede afspraken 
gemaakt met de SAVV. Het vitale 
sportpark leent zich uitstekend voor 
het maximale bewegingsonderwijs. 
Extra mooi is de betere bezetting 
van onze sporthal. VIOS heet het 
Zone.college en al haar leerlingen 
van harte welkom!

SCHEMA JEUGDACTIVITEITEN
JO7 - JO15

DATUM ELFTAL ACTIVITEIT

November

17 november JO8 T/M JO15 Zaalvoetbal

December

2 of 4 december JO07 T/M JO11 Heeft Piet aan onze voetballertjes gedacht? 

21 december JO07 & JO08 , JO09 Hof van Eckberge

21 december JO10 T/M JO13 Stadiontour Schalke 04

22 december JO08 T/M JO15 Zaalvoetbal

27/28/30 december JO08 T/M JO11 Norbert Kuipert toernooi

Januari

4 januari JO07, JO08 Megapret

4 januari JO09 T/M JO13 Bounce Valley Enschede

11 januari JO09 T/M JO13 Martin Grotenhuis toernooi

18 januari JO09 T/M JO13 Zwemmen in Lichtenvoorde (Zwemdiploma verplicht)

Februari

2 februari JO08 T/M JO15 Zaalvoetbal

24 of 26 februari JO08 T/M JO11 Trainen in carnavalskleding

26 februari JO07 Trainen in carnavalskleding

Maart

2 maart JO08 T/M JO15 Zaalvoetbal

April

19 april JO07 T/M JO12 Paaseieren zoeken

Mei

3 mei JO08 Team van de week (Wedstrijdje en meelopen het veld op 
met heren 1)

4 mei JO08 T/M JO15 Zaalvoetbal

18 mei JO07 Team van de week (Wedstrijdje en meelopen het veld op 
met heren 1)

Juni

6 juni t/m 9 juni JO08 T/M JO13 Voetbalkamp

14 juni JO07 T/M JO13 Ouder tegen kind voetballen

JO07 T/M JO13 
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JO19-1JO17-1 KADER JO19-1KADER JO17-1

SPONSOR
SPONSOR

Naam Functie
Michel Ballast Trainer

Jasper te Boome Trainer

Dylan Bleumink Kader

Lars Bleumink Kader

Twan Bleumink Kader

Training maandag 20.00 - 21.30 uur

woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden 15.00 uur

Naam Functie
Ian Groot Zevert Trainer

Hugo te Woerd Trainer

Roel Goldewijk Kader

Jeroen Gideonse Kader

Stan Lankveld Kader

Jesse Papen Kader

Training maandag 19.30 - 21.00 uur

woensdag 19.30 - 21.00 uur

Thuiswedstrijden 15.00 uur

1 Boele van Hal

2 Wytze Koster

3 Siem Bosch

4 Thijmen Helmers

5 Daan Piepers

6 Tristan Hoitink

7 Wout Stoteler

8 Lenn Wilderink 

9 Tijn ten Have 

10 Rick Ballast

11 Nout Ribbers

12 Boet Ratering

13 Duuk Wolterink 

14 Siem Pasmam 

15 Fedde Dibbelink 

16 Meron Hagos

1 Dion te Boome 

2 Joep Klein Severt 

3 Eize Stevens

4 Sep Beusink

5 Pepe van Hal

6 Jur Belterman

7 Reno Berentsen

8 Kas Klein Gunnewiek

9 Bram ten Have

10 Mika Schilderinck 

11 Niek Klein Tuente

12 Fedde Kasteel

13 Julian Bennink 

14 Seb Huinink 

15 Siebe Kasteel 



3736

VROUWEN 1 & 2 KADER VROUWEN 1 THUISWEDSTRIJDEN

KADER VROUWEN 2

SPONSOREN

SPONSOR

SPONSOR

VROUWEN 1

VROUWEN 2

1 Aniek Ballast 19 Margo Wildenborg

2 Aniek Eertink 20 Maud klein Avinck

3 Anne Kip 21 Merle Huinink

4 Annefleur Krabbenborg 22 Meyke Bleumink

5 Babeth Wildenborg 23 Mila ter Meer

6 Bridget Reukers 24 Nieké Ribbers

7 Britt Prinsen 25 Nienke Koenders

8 Dide Huinink 26 Nina Meerman

9 Diede Hanselman 27 Quinty Lankveld

10 Eline Wolterink 28 Rhodé Nijhof

11 Elsa Gemmink 29 Romy Gunnewijk

12 Esmee Gunnewijk 30 Sanne Koers

13 Hind Schilderinck 31 Sanne Slotboom

14 Joanne Eggink 32 Tess Ratering

15 Kelly Bokstart 33 Vera Helmers

16 Lynn Heutinck 34 Vera Maarse

17 Lynn Stapelbroek 35 Wiep Hoitink

18 Maddy te Woerd 36 Yenna te Woerd

Naam Functie
Jeroen Overgoor trainer/coach

Lina Groot Zevert technische staf

Loes van Donkelaar technische staf

Wilfried Hendriks assistent scheidsrechter

Training Dinsdag 20.00 - 21.30 uur

Donderdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden Zondag 11.30 uur

Thuiswedstrijden Vrijdag 20.00 uur

Naam Functie
Vacature trainer/coach

Manon Bleumink technische staf

Daimy Zieverink assistent scheidsrechter

Doris Groot Zevert assistent scheidsrechter

Training Woensdag 19.30 - 20.45 uur

Vrijdag 19.00 - 20.15 uur

Thuiswedstrijden Zondag 11.30 uur

VROUWEN 7 TEGEN 7 -1

VROUWEN 7 TEGEN 7 -2

VROUWEN 7 TEGEN 7 -3

1 Anne Kip 8 Linde Bleumink

2 Britt Prinsen 9 Linda Rootinck

3 Hind Schilderinck 10 Lola Te Woerd

4 Isa Stoverink 11 Ruth Huitink

5 Jara Jansen  12 Selina Hagos

6 Jente Scharenborg 13 Sielke Ten Dam 

7 Jet Groot Kormelink

1 Anne Geessinck 9 Janneke te Stroete

2 Carlijn Hanselman 10 Jetske Groot Roessink

3 Corine Pleiter 11 Lynn Dieker

4 Daniellie Reijerink 12 Maureen Eggink

5 Diede Hanselman 13 Nienke Koenders

6 Ellen klein Gunnewiek 14 Niki Baks

7 Elsa Gemmink 15 Wendy Stroet

8 Jamie Pos

1 Annette Ribbers 9 Linda Scharenborg

2 Bauke Maarse 10 Majorie Nijbroek

3 Doris Groot Zevert 11 Manon Endeman - 
Ten Barge

4 Ilona Wolters 12 Manon klein Gunnewiek

5 Irene Huinink 13 Mandy Wiegerinck

6 Kim Koopman 14 Nathalie klein Gunnewiek - 
Wientjes

7 Laura van de Pol 15 Nicole Hanselman

8 Lotte Ballast 16 Tessa Pasman

KADER VR 7-7 -2

KADER VR 7-7 -3

Naam Functie
Ivo Scharenborg Leider

Ruud te Woerd Leider

Daimy Zieverink Trainer/Leider

Thuiswedstrijden Vrijdag 20.00 uur

Naam Functie
Maartje Dute Leider

Manon Bleumink Leider

Thuiswedstrijden Vrijdag 20.00 uur

SPONSOR
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We leven in een bijzondere tijd. Een 
bijzonder ding is dat er in Europa 
oorlog is in Oekraïne. Dat riep bij 
mij weer een oude vraag op: wordt 
er ondanks de oorlog gevoetbald? In 
Oekraïne door het nationale elftal 
maar ook door bijvoorbeeld Shaktar 
Donets in de Europa Cup. Bijzonder dat 
dat soort dingen doorgaan, terwijl een 
land in oorlog is. Nou is mij wel eens 
ter ore gekomen dat hier tijdens de 
Tweede Wereldoorlog er een wedstrijd 
is gespeeld tegen de onderduikers. In 
zoverre bijzonder, omdat de bezetter 
op deze manier wel heel gemakkelijk de 
onderduikers kon oppakken en tevens 
te weten kon komen welke gezinnen 
onderduikers verborgen hielden. 

Schijnbaar speelden andere zaken een 
rol in de bezettingsjaren. Over sporten 
in de Tweede Wereldoorlog is zelfs een 
prachtig boek geschreven, getiteld Door 
wilskracht zegevieren (2020), door de 
sporthistoricus Jurryt van de Vooren.

Wat betreft de wedstrijd tegen de 
onderduikers: eerst maar eens 
naar de archivaris van de club (Jan 
Boumeesters red.), of hij hier iets van 
weet en misschien materiaal heeft. 
Hij is de trotse bezitter van het boek: 
Een eeuw voetbal in de Achterhoek 
en Liemers (2001), door Henk Willen. 
Jan woont inmiddels met Dinie in een 
aanleunwoning van de Hassinkhof, en 
ik denk dat ik in de Hassinkhof moet 

zijn als ik meer te weten wil komen over 
deze bijzondere wedstrijd. Maar wat 
schetst mijn verbazing? Er wonen geen 
mensen meer die dit bewust hebben 
meegemaakt. 

Gelukkig is er de bevestiging van de 
wedstrijd in het boek van Jan. Citaat uit 
dit boek: 

Het was begrijpelijk dat 
de besturen van meerdere 

verenigingen tijdens de oorlog 
het hoofd in de schoot legden 

en de activiteiten op een 
laag pitje zetten dan wel de 
vereniging werd opgeheven. 

Maar men maakte ook van de 
nood een deugd. VIOS Beltrum 

organiseerde in 1943 een 
wedstrijd tegen onderduikers. 

In Winterswijk werd een 
buurtschappencompetitie 

gehouden. 

Ook op de Huuskert, mijn geboortehuis, 
waren twee onderduikers, beiden 
toevallig met de naam Piet. De één kwam 
uit Groningen en was dus Groningse 
Piet, de ander uit Amsterdam en was 
dus Amsterdamse Piet. Amsterdamse 
Piet, Piet Spiekerman geheten, was 
tijdens het vervoer naar Duitsland, 
om daar te gaan werken, uit de trein 
gesprongen en kwam uiteindelijk als 
onderduiker terecht bij D’n Huuskert. 

Hij overleefde de oorlog en ging terug 
naar Amsterdam. Hij trouwde daar met 
Elly, een vrouw uit Indonesië die in een 
Jappenkamp heeft gezeten. Ze kregen 
drie kinderen en jaarlijks brachten ze 
nog een bezoek aan de Huuskert. Mijn 
zus heeft tot op de dag van vandaag 
nog contact met dochter Greet, die ons 
nog steeds regelmatig bezoekt. Piet is in 
1987 overleden. Elly leeft nog en hoopt 
in november 102 te worden en woont 
in een verzorgingshuis. Mijn hoop 
was erop gevestigd dat zij misschien 
informatie had over deze wedstrijd. 
Maar helaas, Amsterdamse Piet hield 
totaal niet van voetbal en Elly kon het 
zich niet herinneren. Dus, dit verhaal 
is opgetekend met de summiere 
informatie die er wel is. Opmerkelijk 
is dat er in de oorlog gewoon werd 
gesport, al zou je dat misschien niet 
verwacht hebben. En, dat VIOS Beltrum 
hier ook een aandeel in had. 

Tegen het eind van de oorlog lag het 
voetbalgebeuren nagenoeg stil en in 
het seizoen 1944-1945 was er zelfs geen 
competitie (zie schema). Men kan zich 
afvragen of sport in de bezettingstijd 
wel verantwoord was. Het antwoord is: 
positief! Gezonde afleiding was tijdens 
de bezetting een noodzaak, en sport 
bracht deze hoognodige afleiding.
De Duitse bezetter wilde het dagelijkse 
leven als ‘normaal’ laten verlopen. De 
KNVB werd opgedragen om het voetbal 
te reorganiseren, m.a.w. voetbal of 

sporten werd juist toegestaan en 
gedurende deze jaren groeide ook het 
aantal leden bij de sportbonden, zoals 
blijkt uit onderstaand schema.

Ondanks de permanente dreiging van 
razzia’s, zochten ook Joodse mensen er 
hun vertier met sporten of bezoeken 
aan sportwedstrijden. Het gaf afleiding! 

Competities gingen door, al was dat in 
Duitsland lastig, omdat veel mensen 
vochten als soldaat. En men hierdoor 
soms spelers te kort kwam. Maar dat 

het niet zonder gevaar was blijkt wel uit 
het verhaal van kapelaan Marinus van 
Rooijen. Deze man heeft een link met 
Beltrum, omdat hij hier van 

12-9-33 tot 23-8-1937 kapelaan 
was. Hierna werd hij kapelaan in ’s 
Heerenberg en als zodanig benoemd 
tot sportadviseur in Oost Gelderland. 
Hij verzette zich openlijk tegen de 
“nazileer”. Toen hij een schrijven 
hierover heeft gestencild en verdeeld 
onder de parochianen, had de lokale 
afdeling van de NSB eindelijk de reden 
om hem te arresteren. Na gevangen 
te hebben gezeten in Arnhem en 
Emmerik, zonder een vorm van proces, 
werd hij later overgeplaatst naar 
concentratiekamp Sachsenhausen 
en op 12-2 1942 getransporteerd 
naar Dachau. Hier is hij op 16-6-
1942 overleden t.g.v. ondervoeding 
en uitputting. Het bijzondere 
levensverhaal Marinus Adrianus van 
Rooijen is te lezen op internet en aan te 
bevelen door op zijn naam te googelen.

Toen na de oorlog de rooms-
katholieke Bergse voetbalvereniging 
werd heropgericht, werd de naam op 
voordracht van de pastoor veranderd 
in MvR (naar Marinus van Rooijen) en 
bestaat hij als zodanig nu nog steeds. 

Zoals al geschreven zijn er geen foto’s 
of documenten van de wedstrijd tussen 
VIOS Beltrum tegen de onderduikers. 
Zelfs de eindstand is niet bekend. Jan 
had nog wel een foto van het elftal 
van VIOS dat gevoetbald moet hebben 
tegen de onderduikers.  

Benny Krabbenborg

Staand van links naar rechts: Winters, Dute, Hofstede, Van Manen, Te Loeke, Nelissen, Bouwmeesters, Broshuis
Gehurkt van links naar rechts: niet bekend, Klein Goldewijk, Te Loeke, Scharenborg

jaar Aantal 
verenigingen 

Senioren 
elftallen 

Junioren 
elftallen

Senioren
leden 

Junioren
leden 

1940-1941 135 270 96 7706 1254

1941-1942 128 281 99 7920 2057

1942-1943 124 245 98 7854 2176

1943-1944 126 188 135 7680 2476

1944-1945 - - - - -

1945-1946 151 311 126 11623 2648



4140

HEREN 1 & 2 KADER HEREN 1

KADER HEREN 2

SPONSOREN
HEREN 1

HEREN 2

1 Bas Lageschaar 17 Loek te Woerd

2 Bob Groot Kormelink 18 Marijn klein Willink

3 Bouke Ratering 19 Nick Heutinck

4 Bram te Woerd 20 Niels Haarlink

5 Damas Damen 21 Raoul Groot Zevert

6 Dylan Bleumink 22 Raun te Bogt

7 Flin Schutten 23 Rick klein Tuente

8 Freek Helmers 24 Ruud Westhoff

9 Gijs Berentsen 25 Sem Groot Zevert

10 Ian Groot Zevert 26 Stijn Berentsen

11 Jasper te Boome 27 Sven Haarlink

12 Jelmer Koster 28 Twan te Woerd

13 Jeroen Gideonse 29 Wim Helmers

14 Joep Hoitink 30 Wouter te Woerd

15 Lars  Kroeze 31 Yannick Winkelhorst

16 Levi Klein Gunnewiek 32 Ynse Hoitink

Naam Functie
Ferhat Ozerdogan trainer/coach

Eddie Tolkamp trainer/coach

Jesse Papen technische staf

Brent Nijhuis assistent scheidsrechter

Roel Goldewijk assistent scheidsrechter

Wilfried Hoitink materiaalman

Fenne Knops medische staf

Training dinsdag 19.45 - 21.30 uur

donderdag 19.45 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 14.00 uur

Naam Functie
Ronnie Baten trainer/coach

Jordy Huurneman technische staf

Michel Arendsen assistent scheidsrechter

Training dinsdag 20.00 - 21.30 uur

donderdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 09.30 uur

Het is een mooie augustus 
maandagmiddag. Beltrum is in de 
vakantiemodus en toch wordt er op 
De Sonders hard gewerkt door de 
Ondergrondse. De onderhoudsploeg 
bestaat al jaren en velen zijn actief 
vanaf het eerste uur. De gemiddelde 
leeftijd is ruim in de zeventig jaar. 
Verjonging blijft dus welkom. Reden 
voor een bezoek, kennismaking met de 
laatste aanwinsten Theo te Marvelde 
en Hennie Klein Gunnewiek.

“Alles op zien tied, eerst koffie!” Johnny 
te Loeke is net jarig geweest en voor 
de koffiepauze is net iets meer tijd 
ingeruimd. Zeker als Johnny ook nog 
eens op gebak trakteert. Voorzichtig 
begin ik te tellen hoe groot de groep 
is en kom tot bijna 20 personen. De 
stemming zit er goed in en zie dat de 
nieuwelingen Hennie Klein Gunnewiek 
en Theo te Marvelde duidelijk hun plek 
hebben gevonden.

Auste en VIOS
Theo te Marvelde (71) woont in Groenlo, 
maar is geboren in Auste en is de 
oudste zoon van Hendrik Laarberg. 
Inderdaad, de voormalige melkman 
die in de jaren ’60 en ’70 met zijn kleine 
SRV-wagen verse zuivelproducten bij de 
huisvrouwen aan huis bezorgde. Theo 
is in zijn werkzame leven tegelzetter 
geweest en vorig zomer liet hij met de 
verbouw van de kantine zien dat hij het 
vak niet is verleerd.  Net als vele jongens 
uit Auste (Avest) en Voor-Beltrum werd 

er gevoetbald bij VIOS. 
“In Grolle noar de karke en naor  
Beltrum veur ut vertier.” Theo was 
in zijn jongensjaren keeper en had 
concurrentie van Joop Slutter en de 
eveneens uit Auste afkomstige Harry 
Bennink. In Voor Beltrum was hij later 
ook nog eens 12 jaar voorzitter van de 
Maispotters.

Wanneer ik vraag hoe hij bij de 
Ondergrondse is terecht gekomen, 
schiet Theo in de lach. “Klunt vroog 
mie al vaker en toen hee mee’j un mud 
eardappels bood, he’k ut toch moar 
e’doane. Wee’j schotten al aardug op 
met de winterveurroad.”

In korte broek aan het werk
Hennie Klein Gunnewiek buldert van 
het lachen. “Ik denk dat de lezers niet 
eens meer weten wat een mud is?” 
dat Hennie zich bij de Ondergrondse 
aansloot lag voor de hand. De inmiddels 
65-jarige Klein Gunnewiek is de jongste 
van de Ondergrondse. “Joa, de leu mot 
langer deurwarken rechtervoort, op 
zich gin probleem. Wee’j bunt ok vitaler 
op onze leaftied as de generaties veur 
ons. Kiek maor um oe hen. De kearls 
van in de 70 loopt allemoal nog in de 
korte bokse. Dat was vrogger toch 
ondenkboar!” Hennie stopte vorig 
jaar dankzij de zwaar werkregeling bij 
Hoffman. Behalve bij de Ondergrondse 
heeft hij zich ook aangesloten bij de 
vrijwilligersploeg van de Stichting 
Kerkepaden. Ook dat doet hij met 

plezier. Hij kan iedereen aanraden om 
zijn voorbeeld te volgen.

Grote afstanden
Zowel Theo als Hennie zijn het er 
over eens dat de teamspirit bij de 
Ondergrondse prima is. Behalve 
gezelligheid wordt er ook voor gezorgd 
dat het onderhoud betaalbaar blijft 
voor de club. Vakkennis is er genoeg 
en de diversiteit aan werkzaamheden 
enorm. Zo ben je aan het schilderen en 
zo heb je een snoeischaar in de handen. 
Hennie die al 56 jaar voetbalt ziet de 
Ondergrondse als mooie volgende stap 
in zijn vrijwilligersleven binnen VIOS. 
Jarenlang was hij jeugdleider en gaf 
trainingen.
Beiden vinden dat het gereedschap en 
de machines up to date zijn. “Dit maakt 
het werk een stuk makkelijker en je kunt 
gewoon meer doen.” Zijn er dan geen 
wensen? Beiden schieten in de lach. “Wat 
dacht ie van een golfkarretje? Ut bunt 
nogal afstanden die weej mot afleggen, 
hoast te wiet veur een kruuwagen en 
dan staot ie achter op ut veld en dan 
bu’j de knieptange vergetten…”

“Het beste team van VIOS”
Ook deze middag zie ik weer dat de 
Ondergrondse perfect is georganiseerd 
en dat het arbeidsethos met het 
verstrijken van de jaren niet verdwijnt 
bij de mannen. Bij het verlaten van het 
terrein wordt mij nog wat nageroepen, 
“Schrief ie wal op dat weej ut beste team 
van VIOS bunt!”
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HEREN 4 KADER HEREN 4

SPONSOR

1 Bas Hommelink 16 Niek Tuinte

2 Bart Ribbers 17 Peter Ribbers

3 Bob Hartjes 18 Raymond Huirne

4 Bram Geerdinck 19 Raymond te Morsche

5 Colin klein Gunnewiek 20 Robert Ballast

6 Edward Heutinck 21 Ronnie te Veluwe

7 Ivo Scharenborg 22 Roy Wilderink

8 Jurgen Wiegerinck 23 Steven Hulzink

9 Luc Nijhuis 24 Sjoerd Wiegerinck

10 Marcel Nijbroek 25 Tom Groot Zevert

11 Mark Hofstede 26 Vincent Papen

12 Mark Nijenhuis 27 Wout Eekelder

13 Martijn Klein Gunnewiek 28 Wout Gunnewijk

14 Niek Nijhuis 29 Yorick Reijerink

15 Niek Roerdink

Naam Functie
Rob Klein Tuente technische staf

René Bennink technische staf

Edo Hemmink assistent scheidsrechter

Eric Meeuwis assistent scheidsrechter

Ferry Papen assistent scheidsrechter

Marco te Fruchte assistent scheidsrechter

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 09.30 uur

PMS 320C PMS 445C

HEREN 3 KADER HEREN 3

SPONSOR

1 Bart Klein Severt

2 Bart Wildenborg

3 Bram Groot Kormelink

4 Bram Roelvink

5 Bob klein Gunnewiek

6 Douwe ten Have

7 Gijs Berendsen

8 Jesse Papen

9 Nick Franken

10 Mik Bosch

11 Rein Lepping

12 Ruud Nijenhuis

13 Stan Lankveld

14 Thijmen Stortelder

15 Thijs ten Have

16 Thomas ten Have

17 Tjerk Haarlink

18 Twan Bleumink

19 Wout Klein Breteler

Naam Functie
Arnold Groot Severt trainer/coach

Joris Dute assistent scheidsrechter

Wander Maarse leider

Training dinsdag 20.00 - 21.30 uur

dinsdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 09.30 uur
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Zoals waarschijnlijk veel inwoners uit Beltrum zullen vinden, is het tijd om de nogal verouderde straten van de wijk Beltrum-
Oost te vernieuwen. Gaten in de weg, oude bestrating, ongelijke bestrating, scheurend asfalt en ook de verouderde riolering. 
Het betreft de straten Voslaan/Hoornhorststraat, met aftakkingen naar het Meken, Sliepersstraat, Batenburgstraat, 
Zuivelstraat en de Klunt. Zoals veel bewoners mogelijk al dachten, dacht ook de gemeente Berkelland. Tijd om deze straten 
aan te gaan pakken.

Ook de Gemeente Berkelland zette deze 
Beltrumse wijk reconstructie hoog op 
de investeringslijst en maakte budget 
vrij voor dit project. Door de gemeente 
werd een openbare aanbesteding 
uitgeschreven voor het werk. De 
aanbesteding werd op basis van 100% 
kwaliteit gewonnen door Dusseldorp 
Infra, Sloop en Milieutechniek uit 
Lichtenvoorde.

Samen met Beltrummers
Een tweetal van de betrokkenen bij 
de aanbesteding waren de Beltrumse 
medewerkers van Dusseldorp: Wout 
Tuinte en Richard Stortelder. “Dat 
is wel grappig haha, tijdens het 
interview, wat een onderdeel van de 
aanbestedingsprocedure was, hebben 
Richard en ik onze carnavalssteek 
opgezet. Dit omdat wij in 2016 allebei 
regeerden over Beltrum (CV de 
Belhamels) en Voor-Beltrum (CV de 
Maispotters). En we hiermee symbolisch 
aan wilden geven dat we nu graag samen 
de regie over dit werk in Beltrum wilden 
hebben. Mogelijk heeft het wel geholpen 
haha!” lacht Wout. Doordat Dusseldorp 
de aanbesteding wist te winnen, 
zijn Wout (projectleider) en Richard 

(uitvoerder) dus ook betrokken bij zowel 
het ontwerp als de uitvoering van het 
werk. Het project wordt uitgevoerd in 
een bouwteam, waar naast Dusseldorp, 
ook de Gemeente Berkelland, OKRA 
Landschapsarchitecten én de bewoners 
in zitten. Een belangrijk onderdeel 
van het werk, was dat het ontwerp in 
samenspraak met de omwoners zou 
worden gemaakt. 

“We hebben het afgelopen jaar 
meerdere avonden georganiseerd 
waarbij we de aanwonenden van de 
straten hebben uitgenodigd om mee 
te denken in het ontwerp. Hierbij zijn 
enkele goede punten gekomen die 
we mee hebben kunnen nemen in het 
voorlopig ontwerp, wat dus samen met 
de buurt is afgerond”, laat Wout weten.

Bewoners denken mee
De gemeente wil deze herinrichting 
graag gebruiken om naast het 
vervangen van het rioolsysteem en de 
verharding ook meer focus te leggen op 
een prettige leefomgeving in de buurt. 
De huidige wijk heeft een vrij stenig 
straatbeeld, waarbij vooral rekening 
is gehouden met verkeerskundige 

aspecten. Tijdens het ontwerpproces, 
waarin we samen met de bewoners 
optrekken, is er veel aandacht voor 
meer groen en ruimtelijke kwaliteit. 
Bewoners kunnen ook meedenken over 
de invulling en doen dat ook, zo laat 
Wout weten: “Bijvoorbeeld een aantal 
bewoners uit de Voslaan aangegeven 
graag mee te denken over de invulling 
van een veldje, door bijvoorbeeld een 
soort vlindertuin er van te maken, hier 
gaan we mee aan de slag”.

Volgend jaar van start
Momenteel worden er door Dusseldorp 
allerlei zaken voorbereid. Zo kun je 
mensen van Dusseldorp tegenkomen 
die onderzoeken aan het doen zijn, 
metingen uitvoeren, zaken markeren 
etc. “Momenteel wordt het ontwerp 
civieltechnisch verder uitgewerkt naar 
een een uitvoeringsontwerp. Het 
streven is om in 2025 te starten met de 
uitvoering van het werk. Tegen die tijd 
zullen jullie ons veelvuldig tegenkomen 
in de straten, waarschijnlijk wel zonder 
steek haha!” sluit Wout af.

De afgelopen jaren worden er talloze evenementen georganiseerd in Beltrum, zowel binnen als buiten de voetbalclub. 
Een mooi voorbeeld, en tevens unicum, is de hardloopwedstrijd ‘Sonders 5’. Met een deelnemersaantal van maar liefst 63 
mensen was de wedstrijd een geslaagd en groot succes. Met Vera Mensink (33), lid van de trainingscommissie bij de Stichting 
Survivalrun Beltrum, kijken we terug op dit succes.

De van oorsprong uit Gelselaar komende 
Vera Mensink is geen onbekende in de 
survivalsport. De klassements-winnaar 
van de korte survivalrun 2018/2019 
en 2019/2020 begon in 2012 met 
survivallen en liep op haar vierde al een 
hardloopwedstrijd. “Hardlopen kon ik 
altijd al gemiddeld goed, maar dan zoek 
je later iets meer uitdaging. Anders gaat 
het hardlopen je namelijk vervelen. 
Bij het survivallen heb je naast het 
hardlopen een aantal hindernissen die 
op de route liggen, vandaar de keuze 
hiervoor.”

Initiatief met glans
Binnen de survival is zij, samen met 
Renzo Wassing, Erik Stroet, Mark Ribbers 
en Silke Draaijer, verantwoordelijk voor 
de trainingscommissie. Hierbij geeft ze 
trainingen, waarbij ze haar kennis en 
kunde door wil geven aan de jeugd. 
Tevens hoopt ze een inspiratiebron te 
zijn voor vrouwen, dames en meisjes. 
Naast het verzorgen van de trainingen 
is de hardloopwedstrijd ook door deze 
groep georganiseerd. “De vraag voor 
een hardloopwedstrijd kwam ooit 
binnen van de sportcentrale. Toen zaten 
we later een keer met het bestuur bij 
elkaar en kwam deze vraag naar voren. 
Dat heeft destijds nog een tijdje op de 
plank gelegen, tot een aantal maanden 

geleden. Het leek ons een mooi moment 
om dit op te pakken en vervolgens is het 
balletje gaan rollen.”

Vanaf het moment dat  duidelijk 
was dat er een hardloopwedstrijd 
georganiseerd werd, kwam er steeds 
meer vraag voor een hardloopclinic. 
“We hebben eerst voor onze eigen 
leden een hardloopclinic georganiseerd. 
Dat duurde ongeveer 7 weken. Daar 
achteraan hebben we meteen de 
hardloopwedstrijd geplakt, met als doel 
om creatief te laten zien wat we doen 
in combinatie met binding”. Iedereen 
mocht zich namelijk inschrijven voor de 
wedstrijd, van jong tot oud. Daarnaast 
was het ook van belang dat de relatie 
met het sportpark niet vergeten werd. 
“Op het sportpark valt van alles te doen. 
Dit wilden we graag duidelijk maken. 
Vandaar dat we de hardloopwedstrijd 
‘Sonders 5’ hebben genoemd.”

Groot succes
Dat de hardloopwedstrijd een groot 
succes zou worden, had Vera voortijd 
niet durven dromen. “Dit hadden we 
voortijd echt niet verwacht!” vertelt Vera 
glimlachend. “Normaal gesproken is het 
zo dat je nogal best moet ‘leuren’ om 
deelnemers te krijgen, maar in dit geval 
ging het zowat vanzelf.” 

Met 39 heren en 24 dames aan de 
start klonk het startschot vanaf de 
Avesterweg. Via het Austepad kwamen 
de deelnemers op de Meenweg, met als 
laatste horde het Sonderspad om op de 
Bakermat over de finish heen te komen. 
“Door het gebruik van de kerkepaden 
was het niet nodig om openbare wegen 
af te hoeven sluiten en met de hulp 
van verschillende vrijwilligers kon de 
hardloopwedstrijd in goede banen 
worden geleid.” Bij een wedstrijd zijn er 
natuurlijk ook winnaars. Bij de mannen 
trok Bram Rhebergen aan het langste 
eind. Bij de dames wist Diede Papen 
ervandoor te gaan met de winst. 

Vervolg komt er
Vooruitkijkend heeft Vera al een leuk 
nieuwtje. “Dit jaar wordt de ‘Sonders 
5’ wederom georganiseerd!”. Om de 
deelnemers klaar te stomen is het 
mogelijk om als lid van de survival 
mee te doen aan een clinic. “Er 
worden wederom twee hardloopclinics 
georganiseerd. De eerste zal rond 
oktober/november plaatsvinden en 
de ander zal ergens in maart gegeven 
worden. Als afsluiter vindt dan op 1 april 
2025 ‘Sonders 5’ plaats.” Op de vraag of 
mensen zich op moeten geven is Vera 
duidelijk. “Schroom niet en geef je op. 
Hoe meer zielen, hoe meer vreugd.”

Impressie
Vlindertuin Voslaan



4746

HEREN 5 KADER HEREN 5

SPONSOR

1 Bas Stoverink

2 Boy Klein Gunnewiek

3 Bram Stapelbroek

4 Christian Ballast

5 Coen te Woerd

6 Jannis Groot Kormelink

7 Jon Schilderinck

8 Jordy Gunnewijk

9 Jordy Zieverink

10 Kristian Domhof

11 Luc ten Have

12 Luc Walterbos

13 Pim Garstenveld

14 Roy Lankveld

15 Ruud Groot Zevert

16 Siebe Papen

17 Sjoerd Reuvekamp

18 Stijn ten Have

19 Ties Leemreize

Naam Functie
Robin klein Falckenborg coach

Benji Beunk technische staf

Rick Klein Gunnewiek technische staf

Koen Klein Gunnewiek assistent scheidsrechter

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 11.30 uur

Sportpark ‘de Sonders’ heeft de afgelopen jaren veel complimenten mogen ontvangen. Na de privatisering in 2013 is er veel 
veranderd. Renovatie van kleedgebouwen, aanleg van kunstgras en de bouw van een survival trainingsaccommodatie zijn 
de meest in het oog springende veranderingen. 

Bij de privatisering droeg gemeente 
Berkelland het onderhoud over aan 
Stichting Accommodatie VIOS Voetbal. 
Toen een passende naam, tien jaar 
later is dat minder van toepassing. 
Sportpark ‘de Sonders’ kent namelijk 
meerdere gebruikers. vv VIOS-B is dan 
wel de grootste gebruiker, met Stichting 
Survival Beltrum als eerstvolgende 
grote partij en ook TTV Bison doet mee. 

Het clubgebouw van TTV Bison is een 
gebouw met geschiedenis. De eerste 
opening was in 1961 waarna het in 1970 
na verschillende aanpassingen  werd 
heropend. Belangrijkste gebruiker tot 
dan VIOS voetbal en later ook VIOS 
handbal. De oudere leden van vv VIOS-B 
hebben er goede herinneringen aan. Ze 
hielpen mee aan de bouw en verbouw 
en beleefden gezellige uurtjes in de 
kantine toen deze nog in dit gebouw 
was gehuisvest. 

Na de bouw van de huidige kleedlokalen 
onder de tribune ging het gebruik over in 
de handen van TTV Bison. Ook de leden 
van TTV Bison staken de handen uit de 
mouwen en hielpen mee met menige 
onderhoud- en verbouwingsactiviteiten. 
Gevolg van dit alles is dat oudere leden 

van zowel de voetbal als touwtrek 
tegen het fenomeen van emotioneel 
eigenaarschap aanliepen. Een teken van 
betrokkenheid! Een eigenschap waar je 
als bestuurder alleen maar blij mee kunt 
zijn maar wat soms lastig te hanteren is. 
Dit bleek des te meer in 2020!

Het bestuur van Stichting 
Accommodatie VIOS Voetbal kreeg de 
mogelijkheid om het voetbalveld voor 
het touwtrekgebouw te kopen van de 
familie Huinink. Maart 2020 werd de 
koopakte ondertekend en dit bleek ook 
gevolgen te hebben voor de gebruikers 
van veld en opstallen. Wetgeving 
bepaalde dat het eigendom van panden 
op een grondstuk uitgegeven in erfpacht 
na verloop toekomen aan de eigenaar. 
Waar de leden van voetbal en touwtrek 
zich emotioneel eigenaar voelden, ligt 
dit juridisch anders. Met name bestuur 
en leden van TTV Bison waren verrast. 
Gelukkig bleek er veel mogelijk in de 
samenwerking. 

Met de komst van SSB naar 
sportpark ‘de Sonders’ is er ook een 
capaciteitsprobleem ontstaan in de 
bezetting van kleedkamers. Ook waren 
er mogelijkheden tot besparingen. 

Dit gecombineerd met achterstallig 
onderhoud en Berkellandse 
subsidiemogelijkheden leidde tot 
nieuwe plannen voor het clubgebouw 
van TTV Bison. Afgelopen winter zijn alle 
kozijnen en deuren vervangen, zijn de 
elektrische- en verwarmingsinstallaties 
aangepast en de kleedlokalen 
gerenoveerd. De werkzaamheden 
zijn uitgevoerd door leden van ‘de 
Ondergrondse’ en leden van TTV Bison.

Na een emotionele start kijken bestuur 
SAVV en bestuur TTV Bison terug op 
een goede en prettige samenwerking 
met een goed resultaat. Ook de 
samenwerking tussen vv VIOS-B 
en TTV Bison over gebruik van de 
kleedlokalen verloopt goed en naar 
tevredenheid. De naam Stichting 
Accommodatie VIOS Voetbal (SAVV) is 
dan ook niet meer geheel correct. Niet 
alleen de voetballers worden bediend, 
ook survivalatleten, touwtrekkers, 
hardlopers en bootcampers hebben 
belangen.  Voor het SAVV bestuur reden 
om verder te kijken dan alleen voetbal 
bij de komende bestuurswijzigingen.
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HEREN 6 KADER HEREN 6

SPONSOR

Naam Functie
Wilfried Klein Gunnewiek coach

Hans Stevens leider

Menno Hemmink assistent scheidsrechter

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 10.30 uur (Halfweg)

1 Bart ten Have 12 Joris ten Have

2 Bjorn Scharenborg 13 Luc Stoverink

3 Chiel ten Have 14 Marc Groot Zevert

4 Dennis Luttikhold 15 Menno Hemmink

5 Hans Stevens 16 Michel Tuinte

6 Hans Wolterink 17 Rob Groot Zevert

7 Ivo Luttikhold 18 Sander Koster

8 Iwan Wolterink 19 Stijn klein Gunnewiek

9 Jeroen Pasman 20 Thijs Luttikhold

10 Jim Tuinte 21 Tom Luttikhold

11 Joris Groot Zevert

HEREN 7 KADER HEREN 7

SPONSOR

Naam Functie
Harm Rooks technische staf

Valentijn Slütter technische staf

Mark Ottink technische staf

Mark Huinink technische staf

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 10.00 uur

1 Bram Hanselman 12 Luc Klein Gunnewiek

2 Çaçlar Demirezen 13 Maik ter Meer

3 Daan Kemkens 14 Pim Hendriksen

4 Dennis  Ernst 15 Pim Pasman

5 Jamay Lankveld 16 Rens Schilderinck

6 Jeera Yalom 17 Roy te Boome

7 Jelmer ten Dam 18 Siem Stortelder

8 Jeroen Nijland 19 Steffen Berentsen

9 Jordi Scharenborg 20 Thijmen Koster

10 Julian Ernst 21 Tom Ribbers

11 Jurgen Haarlink 22 Tom te Stroete
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HEREN 8 KADER HEREN 8

SPONSOR

Naam Functie
Erik Wallerbos coach

Roel Goldewijk assistent scheidsrechter

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 11.30 uur

1 Bart Nijenhuis 12 Job Teselink

2 Bjorn Ballast 13 Joeri Westhoff

3 Bram Krabbenborg 14 Kees Dute

4 Dennis Olthof 15 Lars Bleumink

5 Gijs Groot Kormelink 16 Luc Rotink

6 Glenn te Woerd 17 Nick Groot Zevert

7 Guido ten Brinke 18 Nicolai Huls

8 Jasper Dute 19 Niek Slutter

9 Jasper Hoitink 20 Rick Rotink

10 Jasper Nijenhuis 21 Sam Schilderinck

11 Jeffrey Rooks 22 Youri Luttikholt

LOGI CONCEPT
Low Friction Conveying

Door CPO-traject gaan ca. 50 
huishoudens van woning wisselen
In een hoog tempo wordt er in 
Beltrum een woonwijk aan de 
rand van Buersemansweide uit 
de grond gestampt. 19 Woningen 
van verschillende types maken ons 
dorp groter én fraaier. Annefleur 
Krabbenborg en Tom Groot Zevert 
hebben het gehele bouwproces van 
het begin meegemaakt en kunnen niet 
wachten tot zij de sleutel in ontvangst 
gaan nemen.

“Kijk dit wordt onze keuken”, nu 
de muren zijn opgetrokken, heeft 
Annefleur een duidelijk beeld van hun 
nieuwbouwwoning. Samen met haar 
partner Tom Groot Zevert kunnen ze 
de tekeningen wel dromen. “In het echt 
beter en mooier dan verwacht en wij 
zijn blij met onze keuzes.”

Realistische planning helpt
Uiteindelijk is het toch nog snel 
gegaan. Annefleur en Tom behoren 
tot de initiatiefnemers van de 
CPO groep (Collectief Particulier 
Opdrachtgeverschap) die ontstond, 
nadat de vorige CPO groep succesvol 
de woningen op het ABCTA terrein 
had betrokken. Samen gingen we 
eind 2018 naar de gemeenteraad met 
de oproep voor extra woningen in 
Beltrum. Uiteindelijk werd de weide 
van Hoffman op de hoek de Gaarden/
Hoornhorststraat als meest kansrijke 
aangewezen. 

Bouwbedrijf Klaassen was al jaren 
eigenaar van de grond en zag het 
wel zitten met de CPO-groep. Er 
was één nadeel, de weide kende 
een agrarische bestemming. Lag 
laag en de gemeente stelde terecht 
extra eisen aan de toekomstige 
waterhuishouding voor blijvende droge 
voeten. Plannen werden gemaakt 
voor de bestemmingsplanwijziging. 
Dit proces wordt te vaak onderschat, 
kost veel tijd en er zijn de nodige 
inspraakmogelijkheden. Voor het 
bouwen moeten ook nog eens de wegen 
en het riool aangelegd worden.

Nadelen omzetten in voordeel
In de tussentijd gingen Tom en 
Annefleur samenwonen aan de Voslaan 
en werden verblijd met de geboorte 
van zoon Teun. In de periode van 
plannen maken tot de bouw heeft 
de wereld niet stil gestaan. Inflatie, 
Corona, energieprijzen die stegen door 
de oorlog in Oekraïne, maar vooral de 
capaciteitsproblemen bij aannemers en 
de stijging van de materiaalprijzen. Dit 
heeft de toekomstige bewoners niet 
ontmoedigd. “Het voordeel van inflatie 
is dat de lonen ook stijgen.” 

Prachtige woningen worden 
gebouwd en dan ook nog een divers 
van samenstelling. 6 starters-, 2 
levensloopbestendige, 3 vrijstaande en 
8 twee-onder-een-kapwoningen. In één 
van die dubbele woningen komt het 
gezin van Tom en Annefleur. Wat opvalt 
is dat de woning zo ruim en hoog is en 
dan hebben ze ook nog eens gekozen 
voor een extra uitbouw met aan de 
straatzijde een topgevelkap-uitstraling. 
Energiearm, zonnepanelen en er is 
geen aardgas meer nodig. Wanneer de 
woning opgeleverd gaat worden is nog 
niet helemaal bekend. Binnenkort komt 
de bevestiging van de nutsbedrijven. Na 
wat zelfwerkzaamheden, zullen begin 
volgend jaar de verhuisbusjes af en aan 
rijden.

Starters profiteren van 
verhuisbewegingen
De huidige woning van Annefleur, 
Tom en Teun komt beschikbaar. 
“Leuk voor jonge stellen!” Door de 
nieuwbouw op de Gaarden komt een 
ware verhuisbeweging op gang. Zo 
vertellen zij over het voorbeeld van 
de toekomstige bewoners van een 
levensloopbestendige woning. Hun 
woning is weer gekocht door een jong 
gezin, die op hun beurt hun eigen 
hebben verkocht aan starters. Die hun 
huurhuis weer beschikbaar stellen aan 
andere jongeren. Zo worden nog meer 
voorbeelden genoemd. Al met al komen 
door de nieuwbouw aan de Gaarden, 
zo’n 50 verhuisbewegingen op gang! 

Tussen deze doorstromers zitten 
veel starters! Dit belooft wat nu de 
15 woningen op de oude locatie van 
Spilman sinds 10 september in de 
verkoop zijn gegaan. 

100% Tevreden
Tom en Annefleur zijn nu al blij met hun 
droomhuis en zijn bijzonder tevreden 
over hoe de wijk er straks uit komt 
te zien. Ruim opgezet, overal dichtbij 
en kinderen kunnen er fijn spelen. En 
niet te vergeten, dit geeft een impuls 
aan de school, samenleving en het 
verenigingsleven, waaronder VIOS. “Wij 
zijn blij dat we de stap hebben gezet 
en blijven geloven in onze plannen." 
Annefleur en Tom sluiten af met een 
vette lach, “100% tevreden met het 
resultaat!”
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RECREATIEF KADER RECREATIEF
Naam Functie
Nvt trainer

Training zondag 10.00 - 11.00 uur

1 Bennie Krabbenborg 10 Laurens te Koppele

2 Bennie Nijhuis 11 Mario Westhoff

3 Leo Ballast 12 Michel Ballast

4 Betty Looijen 13 Patricia Maarse

5 Carla Luttikholt 14 Rene Klein Gunnewiek

6 Clemens Wiegerinck 15 Rene Orriens

7 Hennie klein Gunnewiek 16 Raymond Huirne

8 Hennie Winkelhorst 17 Rob Luttikholt

9 Gerard HartjesHaar mannetje staan
Aan haar tijd op het voetbalveld heeft ze goede herinneringen. 
Zo zegt ze: “het is al wel een hele tijd geleden hoor, maar 
mijn hart ligt nog wel echt bij de sport”. Als klein meisje was 
Heleen al veel buiten te vinden op het voetbalveldje in de 
buurt. Zodra het kon werd ze aangemeld bij VIOS en begon 
ze met spelen in de F-jeugd tussen de jongens. “In die tijd was 
het nog niet zo gebruikelijk dat meisjes op voetbal gingen. Ik 
moest me dan toch altijd een beetje bewijzen aan de jongens 
die vonden dat meisjes niet konden voetballen”, zegt ze. 

Dat deze jongens geen gelijk hadden, blijkt wel uit het feit 
dat Heleen de jaren erop steeds in het hoogste team van de 
jeugd terecht kwam. Doelpunten maken was iets waar ze erg 
goed in was. Samen met haar buurmeisje en teamgenootje 
Kimberly is ze zelfs gescout geweest. “Heleen, daar ga je!”, 
was een veelgehoorde uitspraak op het veld. Heleen was 
namelijk een hele snelle spits die ogenschijnlijk gemakkelijk 
haar tegenstanders uitspeelde. Een waar doelpuntenkanon. 

Mooie tijd
Over haar tijd in de jeugd van VIOS zegt ze: “Ik kan me nog 
herinneren dat we in de E-jeugd kampioen zijn geworden, 
dat was natuurlijk geweldig als kind! Ook het jaarlijkse 
voetbalkamp vond ik altijd fantastisch! Des te leuker dat ik 
jaren later ook als leidster mee mocht gaan”.

Nadat ze nog even in een meidenteam bij VIOS heeft 
gespeeld, werd ze als jonge meid, samen met Kimberly, al 
snel gevraagd om in dames 1, destijds op landelijk niveau, te 
komen spelen. Iets wat voor hen een hele ervaring was. “In de 
kleedkamer ging het dan over samenwonen, kinderen krijgen 
en zo, terwijl Kimberly en ik, als net 15-jarigen, nog niet eens 
alcohol mochten drinken en ons huiswerk bespraken”, lacht 
ze. Toch geeft ze aan veel geleerd te hebben en een leuke tijd 
te hebben gehad. 

Betrokken gebleven
Helaas heeft Heleen op 18-jarige leeftijd haar voetbalcarrière 
noodgedwongen, vroegtijdig moeten beëindigen door een 
zware knieblessure. Deze is nooit meer goed gekomen, 
waardoor voetbal er voor haar niet meer in zal zitten. Dankbaar 
is VIOS dat ze zich nadien altijd is blijven inzetten voor de 
club. Eerst als leidster/trainster van het meidenvoetbal en nu 
dus als lid van de kledingcommissie. Maar of Heleen met een 
gezonde knie ook een Lieke Martens was geworden en we 
haar nu op televisie hadden kunnen bewonderen, zullen we 
helaas nooit weten.

8 jaar was ze zelf, toen ze in 2003 voor het eerst het voetbalveld 
betrad. Dat ze veel talent had, was meteen zichtbaar. Door 
een zware blessure heeft ze haar voetbalcarrière helaas 
vroegtijdig moeten afbreken, maar Heleen Helmers is 
sindsdien altijd wat voor VIOS blijven betekenen.

De inmiddels 29-jarige Heleen zet zich op dit moment in 
als onderdeel van de kledingcommissie. Samen met Corine 
Roerdink draagt ze er zorg voor dat alle leden zich in het Geel-
Rood-Zwart kunnen hijsen. “Ik ondersteun Corine met het 
financiële gedeelte van de kleding. Ik vind het fijn om op deze 
manier iets voor de club te kunnen doen”, legt ze uit. 
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De meeste jubilea worden gevierd 
bij 12 ½ jaar, 25 jaar of 40 jaar (of 
zelfs nog langer). Hoe anders is het 
in carnavalsland, waar het getal ’11’ 
centraal staat. De 11e van de 11e, 
de raad van 11 en soms ’s ochtends 
om 11 uur beginnen met een biertje. 
Zo viert aankomend december CV 
de Belhamels dan ook hun jubileum: 
5x11 = 55 jarig bestaan. Veel mensen 
herinneren zich vast nog het vorige 
jubileum, 11 jaar geleden, dat groots 
op het kermisterrein werd gevierd 
onder de noemer: “NoaberNight, 44 
jaar Belhamels”.

Bim Bam Belhamels
De mensen in en rondom Beltrum 
zal het vast niet ontgaan zijn, maar 
ook het komende 55-jarig jubileum 
van CV de Belhamels zal groots 
gevierd worden, op zaterdag 14 en 
zondag 15 december aanstaande. Het 
jubileumfeest heeft de pakkende naam 
“Bim Bam Belhamels” gekregen.  “We 
zijn al ruim op tijd begonnen met de 
voorbereidingen hiervoor, bijna 2 jaar 
geleden al. Toen zijn we gestart met het 
oprichten van een jubileumcommissie, 
die verantwoordelijk is voor het 
organiseren ervan”, zo geeft bestuurslid 
van de jubileumcommissie Luc Nijhuis 
aan. 

Ook op de sociale media ontbreekt 
“Bim Bam Belhamels” niet. Zo wordt 
er elke 11e van de maand, een nieuwe 
leuke, grappige foto online gezet, als 
een soort adventskalender, richting 
het jubileum. “Ik vond die foto van Edo, 
Menno en Bram erg goed haha, als de 
hoofdrolspelers uit de films “Home 
Alone”. Maar de meeste reacties kregen 
we op de foto van de maand februari”, 
lacht Luc.

Jubileumweekend op kermisterrein
Met een grote feesttent op het 
kermisterrein in Beltrum, belooft 
het, mede dankzij de steun van vele 
sponsoren, weer een groots spektakel 
te worden, helemaal in kerstsferen, 
want de kerstdagen komen natuurlijk 

dichterbij. “We willen een jubileumfeest 
organiseren voor heel Beltrum. Dus niet 
carnaval gerelateerd. Op zondag, waar 
we onze buurtverenigingen voor uit 
hebben genodigd, zullen we ook niet 
in carnavalskleding verschijnen. Voor 
de hele bevolking van Beltrum, jong 
en oud, is er van alles te doen. Alles zal 
een beetje een kerstsfeer ademen”, zo 
geeft Luc Nijhuis aan. De zaterdagavond 
wordt een groot feest, met allerlei 
verschillende artiesten op het podium. 
Luc legt uit: “Voor ieder wat wils. Maar 
met name op de zondag, willen we het 
ook meer een dag maken voor het hele 
gezin. Zo zal er naast de feesttent, voor 
iedereen van alles te doen zijn op het 
terrein. Een tipje van de sluier dan: Voor 
de kinderen, zal er bijvoorbeeld een 
ijsbaantje zijn.”

Vader op zoon
Waar vader Henk klein Gunnewiek 
jarenlang het gezicht van de vereniging 
was als president, heeft afgelopen jaar 
zijn zoon Sjaak deze rol overgenomen 
van voormalig president Sander 
Esselink. “Ons hele gezin is behoorlijk 
betrokken bij de carnavalsvereniging. 
Mijn broer Elard is lid van de raad van 11 
geweest, mijn andere broer Joost heeft 
een aantal jaar terug mogen regeren 
over Beltrum als prins en mijn vader 
was natuurlijk erg lang president van de 
vereniging.” Ook Sjaak kwam natuurlijk 
voorbij op 1 van de foto’s van de 
adventskalender. Komende editie zullen 
ze allemaal van de partij zijn tijdens het 
jubileumweekend. Allen hopen, naast 
het komende jubileum, nog vele jubilea 
met de Belhamels te mogen vieren. 

55 jaar C.v. de belhamels

Kom naar Beltrum en bevind je in de 
magische wereld van Winter Wonderland  A* FEVEr - De paloma's - DOUBBLE B

CHARLY LOWNOISE - WIR SIND SPITZE - Stoer 
 A* FEVEr - De paloma's - DOUBBLE B

CHARLY LOWNOISE - WIR SIND SPITZE - Stoer 

Live muziek met o.a.

“Misschien wordt een van mijn zoons, 
Joep of Yur wel de jubileumprins tijdens 
het 77-jarig bestaan van de vereniging. 
Of samen, als prins en adjudant haha!” 
lacht Sjaak.

Jubileumpaar
De kaartverkoop voor het feest 
op zaterdagavond 14 december is 
inmiddels van start gegaan. De ‘early-
bird’ tickets hiervoor waren binnen een 
minuut uitverkocht. 
Op de zondag is de entree gratis, om het 
zo laagdrempelig mogelijk te houden en 
een feest voor het hele dorp. Wie tijdens 
het jubileum de leiding heeft over CV 
de Belhamels, is nog niet bekend, zo 
vertelt Sjaak: “Als opwarmertje voor het 
jubileum, hebben we het 1e weekend van 
november eerst nog onze buutavonden. 
Tijdens de zaterdagavond, zal ook 
het nieuwe prinsenpaar spectaculair 
worden onthuld. Dit jaar met een 
speciaal randje, omdat het natuurlijk 
het jubileumpaar wordt!”

Omdat dit voor het VIOS Magazine 
is, willen Sjaak en Luc afsluitend nog 
wel graag wat kwijt: “We hopen dat er 
op zondag 15 december niet te veel 
(inhaal)wedstrijden gepland staan, 
zodat alle teams in de tent te vinden 
zijn." Voor de eventuele wedstrijden die 
er wel zijn: dat kon nog weleens punten 
gaan kosten haha, hiervoor alvast onze 
oprechte excuses!”
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horecazaken in Arnhem en Nijmegen 
die allemaal onder dezelfde eigenaar 
vielen. Toch merkte Bart dat hier niet 
zijn echte passie lag, omdat hij volgens 
een bepaald concept moest gaan 
draaien. “Ik wil gewoon mijn eigen 
muziek draaien en ik wil inspelen op 
de mensen die daar zijn.” Vandaar dat 
hij hier afscheid van heeft genomen 
en zich meer gefocust heeft op een 
boekingskantoor in Groningen. Hier 
had hij boekingen door een groot deel 
van Nederland. 

“Voor als je begint met draaien is dat erg 
leuk om te doen, maar op een gegeven 
moment wordt je drukker en toen heb ik 
me beperkt tot boekingen van maximaal 
een uur van huis.” Zodoende houdt Bart 
het plezier erin, ook in combinatie met 
het partner- en vaderschap. Hij gaat 
namelijk vanaf de middelbare school al 
samen met Inge. Samen hebben ze een 
zoontje van twee jaar en een dochtertje 
van vier maanden.

Internationale stap
Naast het draaien in de plaatselijke 
uitgaansgelegenheden heeft Bart zich 
ook internationaal bekend gemaakt. 
“Het leek mij erg leuk om in het 
buitenland bij de vakantiegebieden 
te gaan draaien. Ik heb daarom drie 
horecazaken uitgezocht waar het waar 
mij het leuk zou lijken om te gaan 
draaien, waaronder The Cartoon in 
Lloret de Mar. Niet veel later kon ik al 
op gesprek komen in Eindhoven.” Veel 
DJ’s hadden zich hiervoor ingeschreven, 
maar uiteindelijk was het Bart die terug 
werd gebeld met de vraag of hij het 
komende vakantieseizoen wilde draaien 
in Spanje. “Al met al heb ik dat negen 
jaar gedaan. Alleen de afgelopen twee 
jaar niet, maar ik ben daar nog steeds 
van harte welkom.” 

De jaren dat Bart er draaide voelde 
voor hem ook als een soort vakantie. 
Zeker op momenten dat ‘zijn slag 
volk’ er was. Dit maakte de eigenaar 
van de club ook meteen duidelijk. 
“Die mensen ken jij namelijk en jij 
weet wat je moet draaien.” Wanneer 
Bart niet aan het draaien was, stond 
hij zelf een drankje te doen. “Op zo’n 
avond staan er twee DJ’s en dan los 
je elkaar af. Of ik was aan het draaien 
of ik stond zelf in het publiek een 
drankje mee te doen met mensen 
die ik ken.” Dat het een wereldje van 
veel connecties is, werd Bart wel 

duidelijk na verloop van tijd. Waar je ook 
draait, je komt altijd aan de praat met 
personen die op andere plekken weer 
connecties hebben of je komt dezelfde 
personen ook weer op andere plekken 
tegen. Zodoende ook in Lloret de Mar. 
“De DJ met wie ik stond te draaien in 
The Cartoon deed ook de planning in 
Oostenrijk. Je komt met hem aan de 
praat, wat uiteindelijk heeft geleid tot 
een aantal jaren draaien in Gerlos. En 
daar leer je ook weer mensen kennen 
die in de zomer bijvoorbeeld in Mallorca 
werken. Daar ben ik ondertussen ook 
al vier of vijf jaar door benaderd om 
daar te komen draaien. Nadien ben ik 
voor Dutchweek gaan draaien waar 
ik op heden nog steeds voor draai 
in meerdere wintersportgebieden in 
Oostenrijk.”

Carrièreswitch
Hoewel Bart passie heeft voor 
de muziek, heeft hij zijn studie 
ergens anders op gefocust. “Ik 
heb de machinistenopleiding voor 
graafmachines en bulldozers gedaan 
aan het SOMA College in Harderwijk, 
om vervolgens door te studeren tot 
assistent-uitvoerder. Toen was er 
namelijk heel veel vraag in die sector 
naar machinisten en uitvoerders.” Toen 
de studie afgerond was, kwam er net 
de tijd van de crisis. Werk vinden werd 
moeilijk en er moesten steeds meer 
mensen eruit. “In die tijd werd het DJ-
werk steeds drukker, dus toen heb ik 
ook besloten om de weg- en waterbouw 
achter me te laten.”

Naast de crisis is er nog een periode 
geweest waar je als DJ niet op zat te 
wachten, namelijk de coronapandemie. 
“Toen was het in één keer gebeurd 
met het draaien en dan val je in een 

gat. Normaal gesproken was je vaak 
het hele weekend van huis, maar nu 
hield je tijd en ruimte over.” Om niet 
stil te blijven zitten, is Bart meer uren 
gaan maken bij V.O.F. Schotman en Zn. 
Na zijn opleiding heeft hij tevens zijn 
vrachtwagenrijbewijs behaald, dat nu 
goed van pas kwam. Tot op de dag van 
vandaag maakt Bart hier parttime zijn 
uren en is hij mede verantwoordelijk 
voor de planning in de logistiek, het 
onderhoud en het wagenpark.

Fijn om in Beltrum te zijn
Op de vraag waarom iemand nou 
voor Bart moet kiezen om op zijn 
of haar feestje te draaien is Bart 
duidelijk. “Als ik aan het draaien ben, 
ben ik gewoon mezelf en probeer ik 
hierbij de mensen goed aan te voelen 
om zodoende van elke gelegenheid 
een mooi feest te maken. De 
afwisseling tussen de feesten maakt 
het namelijk erg leuk. De ene dag sta 
je op een groot festival of tentfeest 
en de andere dag bijvoorbeeld op 
een klein besloten feestje, mijn inzet 
is hierbij overal hetzelfde en dit 
waardeer ik erg.”

Of Bart zich de aankomende 
periode nog voordoet in Beltrum 
laat hij weten dat hij het altijd fijn 
vindt om hier te draaien. “Je moet 
daarentegen wel de mensen een 
beetje kennen. Als je er nog nooit 
bent wezen draaien, zal je denken 
dat het moeilijk en stug volk is. 
Totdat er wat drank in de man zit, 
dan is het een publiek wat het meest 
losgaat.”

Op menig feest, in Beltrum en 
omstreken, laat hij zijn handen spreken 
en zorgt hij ervoor dat de voetjes van 
de vloer komen. Inmiddels is hij niet 
meer weg te denken bij iedere party. 
Toch kennen veel mensen hem alleen 
qua gezicht of bij zijn artiestennaam, 
maar wie is DJ DouBBle B nou echt?

De muzikale carrière begon voor 
Lichtenvoordenaar Bart Beuting (33) al 
van jongs af aan. Vanaf de basisschool 
was hij al veel met muziek bezig. “Eerst 
begon het op de lagere school met een 
blokfluit, daarna ben ik overgegaan op 
drummen en vervolgens een tijd bij de 
fanfare.” Toch bleef het voor Bart niet 
alleen bij muziek spelen, maar kreeg hij 
ook interesse in het draaien van muziek. 
Zeker toen hij zijn baantje kreeg bij Bar ’t 
Doktertje in Lichtenvoorde. 

Van garderobe naar draaitafel
“Ik ben daar begonnen in de garderobe. 
Al snel ben ik wat meer in de zaak zelf 
gaan werken, dus glazen hier en daar 
ophalen en bier tappen. Alleen het 
muziek draaien van de DJ’s boeide me 
wel heel erg.” Op een gegeven moment 
raakte Bart zo geïnteresseerd dat hij 
de DJ’s vroeg hoe het één en ander 
werkte aan de DJ-tafel. Mede door de 
toenemende interesse van Bart, had 
hij besloten om wat DJ-apparatuur te 
kopen, zodat hij zelf in zijn eigen tijd het 
één en ander kon oefenen. 

Hier stak Ronald Kruip (eigenaar van 
Café de Kruup) een stokje voor. “Bart, jij 
hoeft dat setje niet te kopen. Kom lekker 
hierheen. Jij weet toch hoe het spul hier 
werkt, dan zet je het spul aan en dan ga 
je lekker oefenen.” 

Zodoende was Bart steeds vaker te 
vinden bij Bar ’t Doktertje. “Ik kwam 
daar op de vrijdagavonden en in het 
weekend rond 19:00 uur. Dan ging ik 
voor mezelf twee á drie uurtjes oefenen 
totdat de zaak open ging en dan ging 
ik er weer vandoor. Al met al heb ik 
dat ongeveer een jaar gedaan, totdat 
er een avond was dat de DJ niet kwam 
opdagen. Ik zat thuis met m’n vrienden 
een biertje te drinken. Toen kreeg ik een 
telefoontje dat de DJ niet was op komen 
dagen en waarbij er eigenlijk zonder 
twijfel voor gekozen werd dat ik die 
avond maar moest gaan draaien.”

Voetsporen van Bacchie
Technisch gezien gaf Bart aan dat 
het nog niet heel best was, maar zelf 
vond hij het gaaf om te doen en de 
mensen die er waren vonden het ook 
superleuk. Mede hierdoor werd er 
besloten dat Bart meegenomen zou 
worden in de planning van de DJ’s die 
draaien bij ’t Doktertje. “Vanaf toen 
ben ik langzamerhand begonnen met 
draaien. Dat begon met één keer in de 
vijf weken ongeveer.” Daar waar Bart 
de ene avond van het weekend achter 

de draaiknoppen stond, zorgde hij de 
andere avond voor de gevulde glazen. 

“Op een gegeven moment hebben de 
mensen je steeds meer in de gaten 
en wordt je ook meer gevraagd.” DJ 
Bacchie, ook niet onbekend bij menig 
Beltrummer, is hier een voorbeeld van. 
“Door Dennis werd ik al een aantal keren 
eerder gevraagd voor bij De Radstake, 
maar toen moest ik al bij ’t Doktertje 
draaien of stond ik daar achter de bar. 
Daarentegen gaf ik wel aan dat als 
er een plekje vrij kwam, hij me altijd 
kan bellen. Dit heeft er uiteindelijk in 
geresulteerd dat ik meegenomen werd 
in de planning van ’De Deale’ bij De 
Radstake.” Hier is Bart inmiddels ruim 
dertien jaar resident DJ.

Zodoende waren er twee vaste 
adressen waar Bart zijn kunsten kon 
laten zien. Dit brengt voordelen met 
zich mee, want je wordt voor steeds 
meer festiviteiten gevraagd. Daarnaast 
werd het ook duidelijk dat het werk bij 
Doktertje steeds meer in de knel kwam. 
Uiteindelijk koos Bart ervoor om te 
stoppen met achter de bar staan bij ’t 
Doktertje, zodat hij zich meer kon gaan 
focussen op het draaien.

Eigen sound draaien
Om vlieguren op te doen is Bart ook 
verder in het land wezen kijken. Zo heeft 
hij een tijdje gedraaid bij verschillende 
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BESLISSINGSNIVEAUS
Om de visie en doelstelling te bereiken
hanteert VIOS drie beslisniveaus:

MEE-BESLISSEN
Dit vindt plaats op bestuurlijk niveau.

MEE-DENKEN
Dit vindt plaats door het kader en kan
input zijn voor de beslissingen binnen
het bestuur.

MEE-WETEN
Spelers en ouders moeten op de
hoogte zijn van beslissingen en uitleg
krijgen wanneer dit gewenst is.

COLOFON
REDACTIE:
Niels Haarlink, Theo Helmers, Marco 
Heutinck, Robin Klein Falckenborg, Bart 
Klein Gunnewiek en Esmee Lepping

FOTOGRAFIE:
Marco Heutinck

VORMGEVING:
Benji Beunk

Volg ons online,
en stuur je leukste foto’s

www.facebook.com/viosbeltrum
www.viosbeltrum.nl

Met behulp van het camerasysteem is het mogelijk om de wedstrijden van afgelopen jaren op 
het hoofdveld terug te kijken en te analyseren. Mede hierdoor is ook ‘Het doelpunt van het 
jaar’ in het leven geroepen. Met maar liefst 8 genomineerden konden bezoekers van de website 
stemmen op hun favoriet.

Elk doelpunt dat in aanmerking komt voor 
‘Het doelpunt van het jaar’ kon worden 
doorgestuurd. Bij meerdere inzendingen voor 
één maand werd er een poll op de website 
geplaatst en konden bezoekers stemmen op 
hun favoriet van de betreffende maand.

Na een heel voetbalseizoen heeft dit geleid tot 
onderstaande nominaties:
• Kay Wolterink  (JO15-1JM)
• Wout Stoteler (JO15-1JM)
• Thijmen Stortelder  (Heren 3)
• Julian Bennink (JO19-1)
• Twan Bleumink  (Heren 3)
• Wytze Koster  (JO17-1)
• Siem Pasman  (JO15-1)
• Reno Berentsen  (JO19-1)

Met een recordaantal aan stemmen is er 
besloten wie er vandoor gaat met deze prijs. De 
winnaar van ‘Het doelpunt van het jaar 2023-
2024’ is geworden …….. Siem Pasman! Van 
harte gefeliciteerd Siem met ‘Het doelpunt van 
het jaar 2023-2024’.

Iedereen die heeft gestemd, ontzettend 
bedankt! Hopelijk kunnen we voor dit 
voetbalseizoen weer op jullie stem rekenen. 

Beschrijving: “Op 2 maart 2024 speelde VIOS 
B. JO15-1JM een competitiewedstrijd tegen SJO 
MEC/Bredevoort JO15-1JM. Na een kwartier 
krijgt SJO MEC/Bredevoort JO15-1JM een 
ingooi op eigen helft. De bal wordt ingegooid, 
maar komt vervolgens voor de voeten van 
Siem Pasman. Hij bedenkt zich niet en schiet 
de bal van ongeveer 30/35 meter(!) afstand 
over de keeper heen, precies in het zijnet. Een 
fantastisch doelpunt! Mede door dit doelpunt 
wist VIOS B. JO15-1JM de wedstrijd te winnen 
met 5-0.”

Is er een doelpunt gescoord dat in aanmerking 
komt voor ‘Doelpunt van het jaar’? 

Stuur dan een berichtje naar:
webmasters@viosbeltrum.nl met het team, 
de doelpuntenmaker en het tijdstip van het 
doelpunt. Dan zal de inzending binnenkort te 
zien zijn op de website.

Heb je het doelpunt van 
Siem gemist? Scan dan de 
QR-code om het doelpunt 
terug te kijken.
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